
11 EKIM 2023 ÇARŞAMBA FIYATI: 15 TL YIL: 29 SAYI: 1171w w w.ya s a m g a z e t e s i . c o m . t r

17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETIYE ÇIKARIYORUZ

Beylikdüzü’ne Cumhuriyet’in
100. yılına yakışır kültür merkezi

17 bin metrekarelik alanıyla 
İstanbul’un batı yakasındaki en 
büyük kültür tesisi olma özel-
liğini taşıyan Beylikdüzü Fatih 
Sultan Mehmet Kültür ve Sanat 
Merkezi hizmete açıldı. Şehir 

Tiyatroları’ndan kreşe, kütüpha-
neden gençlik merkezine kadar 
birçok fonksiyonu barındıran 
merkezin açılış töreni önemli 
isimlerin katılımıyla coşku 
içinde yapıldı.n 4’TE

ENVER ŞENGÜL; CUMHURBAŞKANIMIZ OY KAZANDIRANA BAKACAK

“Küçükçekmece’yi 

geri alacağız”
Adı Ak Parti Kü-

çükçekmece Belediye 
Başkan Aday Adayı 
olarak geçen, aynı 
belediyenin eski 
başkan yardımcısı 
Enver Şengül çar-
pıcı değerlendir-
melerde  bulun-
du. n 12’DE

CHP Istanbul ‘Çelik’ 

zırhını giydi
Pazar günü 

Haliç Kongre 
Merkezi'nde ya-

pılan CHP İstan-
bul İl Başkanlığı 

kongresi heyecan 
dolu bir yarışa 

sahne oldu.
n 11’DE

Beşiktaş’ta ‘Kedi Müzesi’
SAYFA 2’DE

CERBERUS’UN 
PENÇESINDE

Tarihin en büyük 
imparatorluklarına 
başkentlik yapmış, 

dünya nüfusunun 
yüzde 70’ine tekabül 
eden Asya ve Avrupa 

kıtalarını birbirine 
bağlayan, kayıt dışı-
larla birlikte nüfusu 

20 milyonu aşmış 
megakent İstanbul’un 
günümüzde en büyük 

ve şehrin kaderini 
belirleyecek üç büyük 

sorunu bulunuyor. 
İstanbul’un ve Türki-

ye’nin kaderini tekrar 
yazacak bu üç sorun; 

deprem, sığınmacılar 
ve susuzluk... SAYFA 3’TE

Yerelin 
dönüştürücü 

gücüne 
inanıyoruz

Hançerli dünyaya seslendi;

SAYFA 5’TE

Ümraniye’nin 2024 
bütçesi kabul edildi

Ümraniye Belediyesi’nin 5 Milyar TL’lik 2024 büt-
çesi, AK Partili, MHP’li ve İyi Partili Meclis Üyeleri’nin 
oylarıyla kabul edildi. n 9’DA

Şişli’den tarihi miras
Şişli Belediyesi; kültürel 

mirasına sahip çıkmak ve kent 
belleğini gelecek nesillere ak-
tarmak amacıyla başlattığı ‘Şiş-

li Kültür Envanteri Projesi’nin 
ikinci ayağı olan “Şişli Semt 
Kitaplığı” ve “Sözlü Tarih” ça-
lışmasını tamamladı. n 6’DA

SAGEM yeni yüzüyle 
eğitime devam edecek

İlkinin 2009 yılında açıldığı 
(Sarıyer Gençlik Eğitim 
Merkezi) SA-
GEM’lerin Pınar 
Mahallesi Şubesi 
bugün renkli bir 
açılışla yeni yerine 
kavuştu. Törende 
konuşma yapan Sa-
rıyer Belediye Başka-
nı Şükrü Genç bu tip 
eğitim kurumlarının 
artması gerektiğinin 
altını çizdi. n 4’TE

Yerel medya Marmaris’te buluştu
Türkiye'nin 

dört bir yanından 
gelen yaklaşık 400 
gazeteci, Marma-
ris'te düzenlenen 
‘Anadolu Buluşma-
sı-Yerel Medya Ça-
lıştayı’nda bir ara-
ya geldi. Çalıştaya 
CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu 
da katıldı. n 2’DE

Küçükçekmeceli gençlerin 
spor malzemeleri belediyeden

Küçükçekmece Belediyesi, 
yaz ve kış spor okullarında 
eğitim gören 3 bin 600 öğren-
ci için Gülten Özaydın Çok 

Programlı Anadolu Lisesi Spor 
Salonu’nda Spor Malzemeleri 
Dağıtım Töreni düzenledi.

 n 4’TE

Kağıthaneliler yeni ve modern 
otoparklarına kavuştu

Kâğıthane 
Belediyesi tara-
fından Hürriyet 
Mahallesi’ne 
trafikte kalış 
süresini azaltmak 
ve vatandaşların 
daha nezih bir 
ortamda pazar 
alışverişlerini 
yapabilmeleri 
amacıyla 210 araç 
kapasiteli bir oto-
park kazandırıldı. 
n 6’DA

Sporcu fabrikası Esenyurt

SAYFA 4’TE

Akgün depremi 
unutturmuyor

SAYFA 5’TE

Fazıl Anıl KILIÇLI

DEPREM

SIĞINMACISUSUZLUK

Özgür Çelik
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Marmaris Belediyesi 
tarafından düzenlenen 
ve basın meslek örgüt-
lerinin katkılarıyla 
gerçekleşen çalıştay, 6-8 
Ekim tarihleri arasında 
3. kez düzenleniyor.
Yaklaşık 400 basın men-
subu, yerel medyanın 
önemli temsilcileri ve 
gazeteci kökenli millet-
vekilleri, basın meslek 
kuruluşları ve sivil 
toplum örgütleri tem-
silcilerinin katılımıyla 
bu etkinlikte bir araya 
geldi.
OKTAY: ŞEFFAF VE 
ÖZGÜR GAZETECİLİĞE 
İHTİYACIMIZ VAR

Marmaris Belediye 
Başkanı Mehmet Oktay 
çalıştaya ev sahibi yap-
maktan mutluluk duy-
duğunu vurgulayarak şu 
konuşmayı yaptı;

“Bu yıl üçüncüsünü 
düzenlediğimiz Anadolu 
Çalıştayı’na ev sahipliği 
yapmaktan 
büyük mut-
luluk duy-
duğumuzu 
ifade etmek 
istiyorum. 
Marmaris’te 
ve ülkemizde 
yaşadığımız 
sorunlar 
ortada ve 
bunu sürekli 
tartışıyoruz. 
Özellikle işin ekonomik 
kısmında her geçen gün 
derinleşen sorunları-
mız, sıkıntılarımız mev-
cut. Fakat bunları, bu ve 
benzeri yapılan çalışma-
larla daha sağlıklı bir 
şekilde aşabileceğimizi 
düşünüyorum ve buna 
inanıyorum. 

Elbette yerel basını-
mızla yaptığımız çalış-
malardan da bir miktar 
bahsetmek istiyorum. 
Göreve geldiğimden beri 
buradaki yerel basındaki 
arkadaşlarımıza gücü-
müzün ve imkânımızın 
yettiği ölçüde her zaman 

destek olmaya çalıştık. 
Onlardan sadece şu 
talepte bulunduk: 

Lütfen art niyetli 
olmadan şeffaf şekilde 
olması gerektiği gibi 
özgür bir şekilde haber-
ciliğinizi, mesleğinizi 
yapın çünkü bizler buna 
ihtiyaç duyan insanla-
rız. Yeter ki art niyete 
sahip olmayın, biz de-
diğim gibi imkânlar ve 
gücümüz ölçüsünde her 
daim sizlerin yanında 

olacağız. Nite-
kim bugüne 
kadar da 
büyük oranda 
bunu başardı-
ğımızı ümit 
ediyorum.” 
KILIÇDAROĞ-
LU’NDAN 
ÖNEMLİ 
MESAJLAR

CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçda-
roğlu da çalıştayın son 
gününde katılım sağ-
layarak Anadolu basın 
temsilcilerinin soruları-
nı cevapladı.

Konuşmasında med-
yanın önemine dikkat 
çeken Kılıçdaroğlu, bele-
diyelerin aldığı kararları 
yerel medyada yayınlan-
masını önerdi. Bu kara-
rın alınması için Basın 
İlan Kurumu’na gerek 
olmadığını ifade eden 
Kılıçdaroğlu, Belediye 
Meclisleri’nin böylesi 
bir kararı alabileceğini 

ifade 
etti. Bu 
kararla 
halkın 
bilgilen-
mesinin 
yanı sıra 
yerel 
medya-
nın da 
güçlene-
ceğini 
kayde-
den Kılıçdaroğlu, basın 
üzerindeki baskılara 
karşı olduğunu vurgula-
dı. Kılıçdaroğlu, “Basın 
milletin ortak sesidir. 
Basını özgür bırakın” 
dedi.
“TASARRUF GENELGESİ 
YAYINLADILAR”

Çalıştayda konuşan 
CHP Genel Başkanı 
Kemal Kılıçdaroğlu 
yerel medyaya yönelik 
hazırlanan genelgeyle il-
gili önemli mesaj verdi. 
Kılıçdaroğlu “Ekonomik 
kriz var, büyük sorunlar 
yaşanıyor. Yerel med-
yanın ne kadar büyük 
sorunlarla karşılaştığını 
bana aktarıyorlar. Ama 
geldiğimiz nokta da iki 
alanda ciddi tasarruf 
yapıldı. Çocukların bir 
öğün yemeğini kestiler. 
2. Sizinle ilgili tasarruf
genelgesi çıkardılar. 
Günlük gazete almaya-
caksınız diye genelge 
çıkardılar. Tam tersine 
belediye başkanı o ga-
zeteyi almalı, görmeli. 
Benimle ilgili eleştiri 

var mı yok mu diye.” 
ifadelerini kullandı.
“MEDYAYA DÜŞMANLIK 
OLUR MU?”

Kılıçdaroğlu şunları 
söyleyerek konuşmasını 
sürdürdü;

“Medyaya düşman-
lık olur mu? Dünyanın 
her tarafında medya 
özgürce yayın yapar ve 

tüm siyasal 
aktörler onlara 
saygı duyarlar. 
Siz ne kadar 
kapanırsanız 
baskıcı yöne-
tim o kadar 
memnun olur 
çünkü kendisi-
ni eleştirecek 
hiç kimse 
kalmaz.”
BASIN İLAN VE 
RTÜK İNFAZ 
KURUMUNA 

DÖNÜŞTÜ
Basın İlan Kurumu 

da RTÜK de infaz ku-
rumuna dönüştü. Beni 
mi eleştirdin ilanlarını 
kesiyorum diyor. Mah-
kemeye gidersiniz 20 yıl 
davalar devam ediyor. 
Yargının hali zaten 
içler acısı. Geldiğimiz 
atmosfer iç acıcı değil. 
BİK gerçekten medyaya 
destek verecekse bura-
nın siyasal tasalluttan 
kurtulması lazım.
“BASIN KARTINI 
VERECEK OLAN BASIN 
MENSUPLARI OLMALI”

Ne işi var İletişim 
Başkanlığı’nın kart 
vermesinde. İktidar 
kanadının propagan-
dasını yapan, sahte 
videolar hazırlayan bir 
kurum. Yani gerçek 
anlamda bir kamu kuru-
mu değil. Yasası farklı 
ama uygulaması farklı. 
Basın kartını verecek 
olan basın mensupları 
olmalı. Celal Karaali/
KENT YAŞAM

Yerel medya Marmaris’te buluştu
Türkiye'nin dört bir yanından gelen yaklaşık 400 gazeteci, Marmaris'te 
düzenlenen ‘Anadolu Buluşması-Yerel Medya Çalıştayı’nda bir araya 
geldi. Çalıştaya CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu da katıldı.

Küçükçekmece Belediyesi Atakent 
Kültür ve Sanat Merkezi’nde sanat severleri 
bekleyen Ağaç Altından Gökyüzüne sergisi 
sanatçı Demet Başbayram’ın çalışmaların-
dan oluşuyor. Sergide kat-ı (kağıt rölyef) ve 
tuval üzerine akrilik boyadan oluşan 20 eser 
yer alıyor. 
BAŞBAYRAM: HER TABLO RUHUMUN 
DERİNLİKLERİNDEN BİR İZ TAŞIYOR

Sanatçı Demet Başbayram eserlerini 
anlatırken, ‘’Tablolarımı kat-ı tekniğiyle 
yaptım ve her birinin ayrı bir hikâyesi var. 
Eserlerimde tek bir konuyu değil hayatın 

içinde olan tüm sorun ve mutlulukları 
yansıtmaya çalıştım. Doğruluğu ve iyiliği 
yüreğime koydum, ellerimde rölyef sana-
tındaki güzellikle hayat buldular. Yaptı-
ğım her tablo ruhumun derinliklerinden 
bir iz taşıyor. Bir ağacın altında başlayan 
hikayemi; sabır, ahenk ve uyumla ağacın 
özünden gelen kağıtlara işledim. Bu sergiyi 
açmamda emeği geçen herkese çok teşekkür 
ederim’’ dedi.

Sergi, 25 Ekim'e dek AKSM’de ziyaret 
edilebilecek.  

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

‘Ağaç Altından Gökyüzüne’ 
Resim Sergisi AKSM’de

Küçükçekmece Bele-
diyesi Atakent Kültür 
ve Sanat Merkezi 
‘Ağaç Altından Gök-
yüzüne’ adlı resim 
sergisine ev sahipliği 
yaptı. 

Kedi Müzesi’nin açılışına 
Beşiktaş Belediye Başka-
nı Rıza Akpolat, Beşiktaş 
Kaymakamı Oğuzhan 
Bingöl, Sanatçı Sunay Akın, 
Nürnberg Oyuncak Müze 
Müdürü Karin Falkenberg, 
Yazar – Belgesel Yönetmeni 
Nebil Özgentürk, televizyon 
programcısı Metin Uca’nın 
yanı sıra çok sayıda sanatçı 
ve hayvan sever katıldı. 
AKIN: KEDİ MÜZESİ İÇİN 
15 YIL BELGE VE BİLGİ 
TOPLADIM

Açılış töreninde ilk ko-
nuşmayı sanatçı Sunay Akın 
yaparak; Kedi Müzesi’ni kur-
mak için 15 yıldır araştırma 
yaptığını belirtti ve sözlerini 
şu şekilde sürdürdü:

‘’Çocukların önüne oyun-
cak diye koyduğumuz her şey 
insanlığın geleceğidir. Nürn-
berg Müzesi’nden öğrendim 
ki bir ülkenin geleceği o ül-
keyi yönetenlerin vaatlerinde 
değil çocuklarının hayalle-
rindedir. Uygarlık tarihinde 
insana en yakın olan hep 
kedi olmuştur. Kuş, köpek ve 
at da var ama en yakın kedi 
olmuştur. 15 yıl boyunca 
belge ve bilgi topladım ve 
araştırmalar yaptım. Sevgili 
Rıza Akpolat, kardeşim beni 
davet etti dedi ki: “Sunay abi 
ben kedi konusunda hayvan-
cılık konusunda çok duyar-
lıyım, gel bu kedi müzesini 
Beşiktaş’ta kur” dedi. Beni 
dolaştırdı, Beşiktaş’ta birçok 

yer gösterdi. Burada sahne 
tasarım sanatçısı Ayhan 
Doğan ve ekibiyle birlikte 5 
yıl boyunca çalışarak Kedi 
Müzesi’ni kurduk.’’
AKPOLAT: KEDİ MÜZESİ’Nİ 
AÇARAK KÜLTÜR VE SANAT 
ALANINDA ÖNEMLİ BİR ADIM 
ATTIK

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat, 4 Ekim Dünya 
Hayvanları Koruma Günü’n-
de Kedi Müzesi’ni açıyor 
olmaktan duyduğu memnu-
niyeti dile getirdi ve sözlerine 
şu şekilde devam etti: 

‘’Bugün çok özel bir gün 
bizim için. Bu güzel ve özel 
müzeyi Beşiktaş’a kazandır-
dık. Gerçekten çok büyük bir 
emek var burada. Burası bi-
zim tarihi alanlarımızdan bir 
tanesi. Hem Beşiktaş Beledi-
yesi’nin eski binası hem de 
eski meclis binamızın olduğu 
yer. Bu müzeyle birlikte bura-
sı çok keyifli bir hale gelecek. 
Öğrencilerimiz bu müzeyi 
gezmek için bekliyorlar. 
Aslında duymak istediğimiz 
ses o öğrencilerimizin sesi. 
Türkiye’deki bütün çocukları 
burada ağırlayacağız, tüm 
çocukların merkezi burası 
olsun istiyoruz. 

Beşiktaş’ta biz göreve gel-
dikten sonra hayvan hakları 
konusunda ciddi adımlar at-
tık. 6 adet hayvan ambulansı 
aldık ve 7/24 veterinerlik hiz-
meti veren ilk ilçe belediye-
siyiz. Kedi tabii ki bizim ilçe 

adına daha önemli. Beşiktaş 
çok kedi ve hayvan duyarlı-
lığı olan bir ilçe. Bugün de 
Dünya Hayvanları Koruma 
Günü’nde bu müzeyi açıyor 
olmamız bizim için çok özel. 
Kedi Müzemiz, masallar, 
oyuncaklar, oyunlar ve çizgi 
roman tarihindeki kedileri 
aynı çatı altında bir araya ge-
tirerek komşularımıza hem 
eğlenceli hem de öğretici bir 
deneyim sunacak. 

Biz Beşiktaş’ta kültür ve 
sanatı kalıcı hale getirmek, 
sanatı ve sanatçıyı Beşik-
taş’ta görünür kılmakla 
ilgili olağanüstü bir çaba 
içerisindeyiz. Bu müze de bu 
anlamda bunun en anlamlı 
parçalarından bir tanesini 
oluşturdu. 29 Ekim’de de 
Cumhuriyet Bayramımızın 
100. yılında Ortaköy Kültür
Merkezimizi tamamlamış 
olacağız. Kedi Müzemiz de 
kültür ve sanat anlamında 
attığımız önemli adımlardan 
bir tanesi.’’

Programın sonunda 
Başkan Rıza Akpolat, sanatçı 
Sunay Akın ve çalışma arka-
daşları adına Tema Vakfı’na 
bağışlanan fidan plaketini 
takdim etti. Ücretsiz olarak 
gezilebilecek Kedi Müzesi 
hafta içi 09.00 – 17.00 hafta 
sonları ise 10.00 – 18.00 sa-
atleri arasında ziyarete açık 
olup, pazartesi günleri kapalı 
olacak. 0212 236 10 29 tele-
fon numarasından müzeyle 
ilgili bilgi alabilirsiniz.

Beşiktaş’ta ‘Kedi Müzesi’
Beşiktaş Belediyesi, 4 Ekim Dünya Hayvanları Koruma Günü’nde masallar, 
oyuncaklar, oyunlar ve çizgi roman tarihindeki kedilerin aynı çatı altında bir 
araya geldiği ‘Kedi Müzesi’ni Çırağan Hizmet Binası’nda açtı. 

Çatalca Belediyesi bir açılış 
daha gerçekleşti. Çatalca ilçesi 
Kaleiçi mahallesinde gerçekleşen 
açılışta ‘’100. Yıl Cumhuriyet 
Parkı’’ vatandaşın hizmetine 
girdi. 

Çatalca Belediye Başkanı 
Mesut Üner’in döneminde proje 
açılışları ilçesi haline Çatalca’da 
‘’100. Yıl Cumhuriyet Parkı’’  
projesi açılışına başta çocuklar 
olmak üzere ilçe halkı oldukça 
yoğun ilgi gösterdi.
TÜM DETAYLARIYLA 
ÇOK BEĞENİLDİ

Temeli geçen yıl atılan ‘’100. 
Yıl Cumhuriyet Parkı’’ , Çatal-
ca Kaleiçi mahallesi Vezirhane 
mevkiinde tam 33 bin metre 
kare alana inşa edildi. 

Muhteşem doğa harikası 
parkta; 750 metre yürüyüş ve 
bisiklet parkuru, Erguvan Kafe, 
Çim amfi, Seyir Terası, Büfe, 
Çok Amaçlı Spor Sahası, Kay Kay 
Pisti, Saklı Bahçe, 200 Araçlık 
Otopark, 0 – 6 Yaş Arası Oyun 
Alanı, 6 – 12 Yaş Arası Oyun ve 
Macera Parkuru, Fitness Alanı, 
Masal Ağacı, Doğal Gölet ve Ha-

yal Kahramanları Sokağı açılışa 
katılan Çatalca halkının büyük 
beğenisini topladı. 

Özellikle ‘’Hayal Kahraman-
ları Sokağı’’ bölümü çocuklar 
tarafından büyük ilgi gördü. 
AÇILIŞTA FESTİVAL COŞKUSU 
YAŞANDI

Açılışa gelen çocuklar parkın 
keyfini yaşarken, Başkan Mesut 
Üner’in çocuklar için hazırlattığı 
açılış etkinliğinde çocuklar; İlüz-
yonist Erkan Obüs, yüz boyama, 
çocuk animasyon, sosis balon, 
yarışmalar, masal dinletisi, mini 
disco, buble show, çocuk etkinlik 
alanı ve kay kay show ile muhte-
şem bir gün yaşadılar. 
AÇILIŞA GÖKSU DA KATILDI 

Açılışa aynı zamanda İBB AK 
Parti Grup Başkan Vekili olan 
Esenler Belediye Başkanı Meh-
met Tevfik Göksu’da katılım 
sağladı. Açılışa katılım sağlayan 
Esenler Belediye Başkanı ve İBB 
AK Parti Grup Başkan Vekili 
Mehmet Tevfik Göksu Başkan 
Mesut Üner’i örnek çalışmaların-
dan dolayı tebrik edip, başarıları-
nın devamını diledi.

ÜNER: YARINLARIMIZIN TEMİNA-
TI ÇOCUKLARIMIZA

Açılışı sonrasında açıklama-
larda bulunan Başkan Mesut 
Üner; ‘’Göreve geldiğimizde 
yatırımlarımızın merkezine 
yarınlarımızın teminatı çocuk-
larımızı konumlandıracağımızı 
her defasında ifade etmiştim. 
Bu düşünceyle Cem Kara Ya-
şam Vadisi ve Millet Bahçesi 
gibi birçok projeyi Çatalcamıza 
kazandırırken bugünde ‘’100. 
Yıl Cumhuriyet Parkı’’ projemizi 
yarınlarımızın teminatı çocuk-
larımıza kazandırmamızın haklı 
gururunu yaşıyoruz. Açılışımız 
sırasında yarınlarımızın temina-
tı çocuklarımızın ve ailelerinin 
keyifle eğlendiğine şahit olmak, 
ilçemize hizmet yolunda bizlere 
yine güç verdi. Cumhuriyeti-
mizin 100. Yılında Çatalcamıza 
hizmet yolunda daha nice açılış 
ve temel atma törenlerinde hal-
kımızla birlikte olamaya devam 
edeceğiz. ‘’100. Yıl Cumhuriyet 
Parkı’’ Çatalcamıza hayırlı ve 
uğurlu olsun.’’ dedi. KENT YA-
ŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca açılışlara doymuyor!
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Cerberus, Yunan Mitolojisi içinde 
yer alan Hades’in kontrol ettiği ölü-
lerin bulunduğu yeraltında bekçilik 
yapan bir karakter. Bu üç başlı kor-
kunç köpek, yeraltına gelen ölülerin 
bir daha yer yüzüne çıkmasına imkan 
tanımayan ve çok zor aşılan güçlü bir 
engel. Bu durumda İstanbul’un en bü-
yük üç sorununu anlatmak için daha 
iyi bir metafor bulamadık. 

Beklenen büyük Marmara depre-
mine karşı yapı stoğu ve organizas-
yon açısından hazırlıksız oluşumuz, 
küresel iklim değişikliği, kurak geçen 
sezon ve israf nedeniyle su sıkıntısı 
da çekerken kayıtlı, kayıtsız her geçen 
gün artan sığınmacı sorunu da listeye 
eklendiğinde ‘cehennem bekçisi’ 
Cerberus’un pençesini megakentin 
üzerinde hissediyoruz.

DEPREM...

MARMARA’DA FIRTINA 
ÖNCESİ SESSİZLİK

Daha önce yaptığımız birçok 
haberde olduğu gibi depremi gündem-
den düşürmemeyi gazetecilik mes-
leğinin ilkeleri doğrultusunda kamu 
hizmeti olarak görüyoruz. Marma-
ra’da yaşanacak bir felaket, 6 Şubat’ta 
meydana gelen Kahramanmaraş 
depremleriyle kıyaslanmayacak kadar 
ülkemize büyük bir darbe vurabilir. 
Zira ülke nüfusunun yaklaşık yüzde 
31’i bu bölgede yer alırken, Marma-
ra’nın GSYİ (Gayrisafi Yurt İçi Hasıla) 
içindeki payı yüzde 45.47.

200 BİNDEN FAZLA RİSKLİ BİNA
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İB-

B)'nin yaptığı çalışma kentte yaklaşık 
207 bin riskli yapı olduğunu ortaya 
koydu. Tespit edilen riskli binaların 
yüzde 30’unun yapım yılı 2000 ve 
sonrası olduğu belirlenirken riskli 
binaların en fazla olduğu ilçeler ise 
Esenyurt, Büyükçekmece ve Küçük-
çekmece olduğu ifade ediliyor.
DÖNÜŞÜMÜN HIZLANMASI ŞART

Hükümet dönüşümün hızlanması 
için yüzde 50+1 kuralı gibi düzen-
lemeler yapmış olsa da artan mali-
yetler nedeniyle birçok riskli binada 
kat malikleri arasında salt çoğunluk 
sağlanamadığı için riskli binalarda 
oturulmaya devam ediliyor.

Maliyetlerin bir miktar sübvanse 
edilmesi ve kentsel dönüşümün hız-
lanması gerekiyor.
MARMARA’DA SÜRE DOLDU!

Geçmiş yüzyılların verileri de 
incelendiğinde Marmara Denizi’nde 
250 yılda bir büyük depremin olduğu 
kayıtlarda mevcut. Son büyük deprem 
1766’da Adalar Fayı’nda 7.1 olarak 
kaydedilmiş durumda.

Uzmanlar, Kumburgaz fayının 
uzun yıllardır kırılmadığı için daha 
çok burada ve ortalama 250 yıllık 
periyot dikkate alındığında 7 üzeri bir 
depremin her an olabileceğini ifade 
ediyorlar.

SIĞINMACILAR...

Sığınmacı sorunu Türkiye genelin-
de olduğu gibi İstanbul’da da büyü-
meye devam ediyor. Nüfus yoğunluğu 
bakımından ele alındığında sığın-
macıların yaklaşık olarak yarısının 
İstanbul’da olduğu resmi sayılarla da 
sabit.
3 MİLYONA YAKIN

Türkiye’de Göç İdaresi Başkanlı-
ğı’nın sunduğu resmi sayılara göre 
Türkiye’nin tamamında, sığınmacı, 
göçmen, mülteci vb. gibi farklı hu-
kuki statülerde 4 milyon 990 bin 663 
yabancı bulunuyor. İstanbul’da ise bu 
sayı toplam yabancı sayısının yüzde 
54’ü olan 2 milyon 694 bin 958’e denk 
geliyor.
KAYIT DIŞILIKLA BİRLİKTE NET SAYI 
BİLİNMİYOR

İstanbul’da kayıt dışı olan ya-
bancıların da olduğu biliniyor ancak 
net sayı bilinmiyor. İstanbul Valiliği 
geçtiğimiz aylarda 20 Ağustos tarihine 
kadar süre vererek İstanbul dışında 
oturma izinleri olan ama İstanbul’da 
kalan Suriyelilerin izni olan yerlere 
geçmesi talimatı vermişti. Bu uygu-
lamanın da sadece Suriyelilerle sınırlı 
kalması eleştiri konusu olurken, 
İstanbul’dan gözle görülür şekilde bir 
dışarıya göç olmadı.
SUÇ ORANLARI DA ARTIYOR

Özellikle son dönemde artan suç 
oranlarının bir bölümünü yabancı-
lar oluştururken yabancılara yönelik 
işlenen suçlar da toplumsal bir tepki 
olarak artıyor.

Toplumda önemli bir kesimin, eko-
nomideki olumsuzlukların nedenle-
rinden biri olarak gördükleri yabancı-
lara karşı agresifleşmesi, onlara karşı 
işlenen suçları da artırıyor.

SUSUZLUK...
Deprem tedirginliği ve güncel 

sığınmacılar sorununun ardından son 
yıllarda mevsimlerin kurak geçmesi ve 
küresel iklim değişikliğinin de etkile-
riyle birçok yerde olduğu gibi İstan-
bul’da da su sorunu baş gösterdi.
BARAJLARIN DURUMU

İstanbul’un barajlarındaki doluluk 
oranlarının anormal şekilde düşmesi 

son yıllarda sık sık yaşadığımız bir 
problem haline geldi. 

İSKİ verilerine göre, bugün itiba-
riyle barajların doluluk oranı yüzde 
24.97 olarak ölçüldü, bu oran 2014 
yılından bu yana kaydedilen en düşük 
değer olarak tarihe geçti. Örneğin 
Alibeyköy gibi bazı barajların doluluk 
oranları son 10 yılın en düşük seviye-
lerinde seyretti.

Susuzluktan en çok etkilenen 
barajlarından biri olan Büyükçekmece 
Barajı, bugün itibariyle yüzde 4.83 
doluluk oranıyla büyük bir tehlike arz 
ediyor. Büyükçekmece Baraj Gölü hav-
zasını besleyen dereler de tamamen 
kurumuş durumda ve üzerlerine inşa 
edilen köprülerin altındaki sular çe-
kildi. Hatta suların çekilmesiyle yeni 
arkeolojik kalıntılar bile keşfedildi.
DAHA KURAK YILLAR KAPIDA

Bilim insanları ve çevre bilimci-
ler, kurak mevsimlerin önümüzdeki 
yıllarda artarak devam edeceğini 
öngören araştırmalar paylaşıyorlar. 
İstanbul’da yabancılarla birlikte nüfus 
artış hızı ve daha kurak mevsimlerin 
geleceği göz önünde bulunduruldu-
ğunda ciddi bir susuzluk sorunu me-
gakenti bekliyor gibi görünüyor.
SU PROBLEMİ İÇİN ÇÖZÜM NEDİR?

Deprem ve sığınmacılar için alınan 
önlemler yüzde yüz olarak uygulan-
masa da yönetmelik olarak varlar. Peki 
ya su problemi için çözüm var mı?

Dünyanın adım adım susuzluğa 
gittiği ve Türkiye’nin de su konusun-
da fakir bir ülke olması nedeniyle 
özellikle İstanbul gibi dünyanın sayılı 
metropollerinden olan kentte sürekli 
artan nüfusa doluluk oranları yıldan 
yıla azalan barajlarla nasıl bir çözüm 
getirilecek?

Üstelik bu barajlarda bazı teknik 
olarak sıkıntıların olduğu ve olası 
Marmara depreminde başka bir felake-
te sebep olabileceği görüşü de masada.
HALEN BİR ‘AFET BAKANLIĞI’ YOK!

Türkiye yazın orman yangınları, 
kış ve sonbaharda sel, çığ arada dep-
rem ve heyelan gibi sayısız afeti sık sık 
yaşayan bir ülke ancak halen bir Afet 
Bakanlığı yok. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı’nın 
tüm sorunlara tek başına koşması 
belli ki yetersiz. Afetlerin öncesinde 
ve sonrasında aksiyon alacak kamu 
kurum ve kuruluşlarının sayılarının 
artması, birimlerinin çoğalması Tür-
kiye’nin öncelikli ihtiyaçları arasında. 
Birimlerin genişlemesi ve denetim-
lerin caydırıcı cezalarla artırılması 
ülkemizi afetlere karşı daha dirençli 
hale getirecektir.

Kamu yararına çalışan basın emek-
çileri olarak ilk önce vatandaşlarımı-
zın güvenliği ve sağlığı konusunda 
kurulan tüm hükümetlere çağrı yap-
maya ve sorunları gündemde tutmaya 
devam edeceğiz.

Tarihin en büyük impa-
ratorluklarına başkentlik 

yapmış, dünya nüfusunun 
yüzde 70’ine tekabül eden 

Asya ve Avrupa kıtalarını 
birbirine bağlayan, kayıt 

dışılarla birlikte nüfusu 20 
milyonu aşmış megakent 

İstanbul’un günümüzde en 
büyük ve şehrin kaderini 

belirleyecek üç büyük soru-
nu bulunuyor. İstanbul’un 

ve Türkiye’nin kaderini 
tekrar yazacak bu üç sorun; 

deprem, sığınmacılar ve 
susuzluk...

Fazıl Anıl KILIÇLI

Kaymakam Anteplioğlu’na ‘hoşgeldiniz’ ziyareti
Küçükçekmece 

Kaymakamlığı göre-
vine atanan Mustafa 
Anteplioğlu’na gazete-
miz adına hoşgeldiniz 
ziyaretinde bulunduk.

Küçükçekmece 
Kaymakamı Mustafa 
Anteplioğlu makamın-
da Kent Yaşam Gazetesi 
İmtiyaz Sahibi Celal Ka-
raali, idari işler ile yazı 
işlerinden arkadaşları-
mız olan Tayfun Ercan, 
Sümeyra Duğan ve Fazıl 
Anıl Kılıçlı’yı sıcak bir 
şekilde ağırladı.
İLÇEMİZ ADINA İLK 
İZLENİMİNİ SORDUK

Çiçeği burnunda 
kaymakam Anteplioğ-
lu’na ilçemiz hakkında 
ilk izlenimlerini sorduk 
ve aldığımız cevaplar 
tatmin edici oldu. An-
teplioğlu, Gaziantep’de 
6 Şubat depremini 
yaşayan bir kaymakam 
olarak İstanbul’da da 
depremin beklendiğinin 
farkında olduğunu ve 
buna göre vatandaşların 
bilinçlenmesi gerektiği-

nin altını çizdi.
İlk verdiği tali-

matlardan biri olan 
okullarda afet tatbikatı 
ve eğitimler düzenlendi-
ğini ifade eden Antepli-
oğlu, depreme aslında 
çok detaylı şekilde bir 
hazırlık yapıldığını 
söyledi.
“İLÇENİN ASAYİŞ 
DURUMU İYİ”

İstanbul’un en ka-
labalık ilçelerinden biri 

olmasına rağmen kolluk 
kuvvetlerinin yeterli-
liğine de dikkat çeken 
Mustafa Anteplioğlu, 
ilçenin asayiş bakımın-
dan iyi bir durumda ol-
duğunu ancak mümkün 
olduğunca iyileştirmek 
gerektiğini söyledi.

Kaymakamımız en 
yakın zamanda ‘iade-i 
ziyaret’ yapacağını 
söyleyerek gazetemiz 
temsilcilerini uğurladı. 
KENT YAŞAM HABER



Esenyurt Belediye 
Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt, Amatör Spor 
Kulüpleri Haftası’nda 
ulusal ve uluslararası 
müsabakalarda şampi-
yon olan ve dereceye gi-
ren sporcularla yemek 
programında bir araya 
geldi. 

Esenyurt Kültür 
Merkezi’nde gerçekle-
şen programa Başkan 
Bozkurt’un yanı sıra 
Kent Konseyi Başkanı 
Mehmet Hanifi Kaya, 
Muhtarlar Derneği 
Başkanı Ahmet Kuz-
gun, sporcular ve ailele-
ri katıldı. Esenyurtlu 
sporculara ödüllerini 
veren Başkan Bozkurt, 
gençleri tebrik ederek, 
“Uğraştık, didindik, 
çabaladık ve geçen yılı 
egale eden bir sonuç 
elde ettik hep beraber. 

Geçen sene Şampiyon 
sayımız 100 civarınday-
dı bu sene 150 civa-
rında. Bu sayılardan 
başarımızı yüzde 50 
artırdığımızı görüyo-
ruz” dedi.
BOZKURT: 
ESENYURT’UN 
POTANSİYELİNE 
İNANIYORUM

Geleceğin sporcu-
larının Esenyurt’ta 
yetiştiğini vurgulayan 
Esenyurt Belediye 
Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt şöyle konuştu; 
“Esenyurt’un insan 
potansiyeline ben 
yüzde yüz inanıyorum. 
Çünkü kendileriyle 
dünyaya gelen insan-
lardan olanaklar itibari 

ile maalesef biraz daha 
geriden başlıyorlar 
hayata ama çok büyük 
bir avantajları var; 
diğer yaşıtlarının elde 
edemeyeceği, içinde 
başarma duygusuyla 
doğuyorlar. Bu başarma 
duygusunu eğitimle 
veremezsiniz. Hayatın 
olağan akışı içinde, ya-
şam koşulları içinde ba-
şarma duygusu oluşur. 
Biz Esenyurt Belediyesi 
olarak bu gücü, bu 
enerjiyi işlemek için ça-
lışma arkadaşlarımızla 
ve spor hocalarımızla 
beraber var gücümüz-
le çalışacağız. Ben 
çok büyük cevherler 
olduğunu biliyorum. 
Bu çok büyük cevherle-
ri, güzel mücevherlere 
dönüştüreceğimize 
inanıyorum. Bu güne 
kadar emeği geçen 

herkese çok teşekkür 
ediyorum.” 
“BAŞKANIMIZ BİZE 
TAVSİYELER VERDİ”

İki buçuk yıldır ka-
rate branşıyla uğraşan 
ve başarılarına başarı 
ekleyen Pervin Çakır, 
“Başkanımızla bu gün 
yemek programında 
bir araya geldik. Bize 
ödüllerimizi verdi. 
Amatör Spor Kulüpleri 
Haftası’nı unutmayıp 
bu gününü bize ayıran 
Başkanımıza çok teşek-
kür ederim. Çok keyifli 
vakit geçirdik. Başka-
nımız bizimle sohbet 
etti ve tavsiyeler verdi. 
Bizi düşünen herkese 
tekrardan teşekkür 
ederim” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

KENT YAŞAM11 Ekim 2023 Çarşamba04

Beylikdüzü Belediyesi ve 
İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi (İBB) iş birliği ile yapımı 
tamamlanan Beylikdüzü 
Fatih Sultan Mehmet Kültür 
ve Sanat Merkezi, İstanbul’un 
düşman işgalinden kurtulu-
şunun yıl dönümünde ilçeye 
kazandırıldı. 
ÖNEMLİ İSİMLER 
AÇILIŞA KATILDI

Açılış törenine; İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, Beylikdü-
zü Belediye Başkanı Mehmet 
Murat Çalık, Büyükçekme-
ce Belediye Başkanı Hasan 
Akgün, Rize Fındıklı Belediye 
Başkanı Ercüment Şahin Çer-
vatoğlu, CHP Milletvekilleri 
Turan Taşkın Özer ile Tahsi̇n 
Ocaklı ve sanatçıların yanı 
sıra kültür merkezinde isim-
leri ölümsüzleştirilen Rasim 
Öztekin, Oğuz Arda Sel, Nuri 
Ulusu, Neslican Tay, Oğuz 
Arda Sel ve Sevgi Soysal’ın 

aileleri katıldı. 
İMAMOĞLU: BAŞKANIMIZ 
BİZDEN SONRA AYNI ÖZENLE 
ÇALIŞIYOR

İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu açılışta yaptığı konuş-
mada, “Beylikdüzü Atatürk 
Kültür ve Sanat Merkezi’nin 
ardından muhteşem bir kül-
tür merkezini daha Beylikdü-
zü’ne kazandırdık. Hayatı-
mın iki etkileyici insanı olan 
Mustafa Kemal Atatürk ve 
Fatih Sultan Mehmet’in isim-
lerini kültür merkezlerimizde 
yaşatıyoruz. Fatih Sultan 
Mehmet'i insanlar fetihle 
bilir ama aslında entelektüel, 
dil bilen, sanatla ilgilenen ve 
o döneme göre çok farklı bir
insan. Mustafa Kemal Ata-
türk’ü söylemeye gerek yok, 
bence çağlar ötesi bir lider. İki 
isimle Beylikdüzü’nü taçlan-
dırdık. Yol arkadaşlarıma, 
Beylikdüzü’ndeki komşuları-

ma ve ilçemizde bizden sonra 
aynı özenle çalışmalar ser-
gilediği için Mehmet Murat 
Çalık Başkanımıza teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu. 
ÇALIK: CUMHURİYETİN 100. 
YILINA YAKIŞIR ŞEKİLDE

Beylikdüzü Belediye Baş-
kanı Mehmet Murat Çalık ise 
“Bağımsızlık mücadelesinde 

Atatürk ve silah arkadaşları-
nın kazandığı parlak zaferler, 
ancak ve ancak bir kültür or-
dusuyla kalıcı olarak yaşatılır. 
Bizler de, Cumhuriyetimizin 
bizden istediği fikri hür, vic-
danı hür, irfanı hür nesilleri 
yetiştirmek üzere yola çıktık. 
Bu yolda tüm projelerimizi 
100. yıla yakışır şekilde tek
tek hayata geçiriyoruz. Büyük 
önderimiz Atatürk’ün bize 
verdiği muasır medeniyetler 
hedefi gereği olarak, 13 Ocak 
2021 tarihinde temelini attığı-
mız Beylikdüzü Fatih Sultan
Mehmet Kültür ve Sanat Mer-
kezi de bu amaçla gerçekleştir-
diğimiz icraatlarımızın sadece
biri. Bu merkez ile Belediye 
hizmetlerimizin toplumun
tamamı için erişimi kolaylaşa-
cak, mahallede adil bir sosyal
yapının oluşmasına katkı sağ-
layacak ve potansiyelleri açığa
çıkaracağız. Biz burada sadece 
kültür merkezi yapmadık, 
aynı zamanda 3 Köy 3 Meydan
Projesi’nin Yakuplu Meydanı 
ayağını da hayata geçirmiş 
olduk. Meydanı çok anlamlı
ve ilham verici bir sürprizle 
Fatih Sultan Mehmet heyke-
liyle tamamladık. İçerisinde
barındırdığı fonksiyonlar ve 
hizmetler ile inşallah bu tesi-
simiz hem Yakuplu’nun sıcak

mahalle kültürünü pekişti-
recek hem de Beylikdüzü’ne 
yeni bir nefes olacak. Beylik-
düzü Fatih Sultan Mehmet 
Kültür ve Sanat Merkezi; salt 
bir kültür merkezinden çok 
öte, bir yaşam kompleksi as-
lında” ifadelerini kullandı. 
MERKEZ, GENİŞ 
FONKSİYONLARIYLA KENTE 
DEĞER KATACAK

Sadece Beylikdüzü’nün 
değil civar ilçelerin de kültür 
ve sanat hayatına önemli kat-
kılar sunacak olan merkez, 17 
bin metrekare üzerine kurul-
du. İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi Şehir Tiyatroları’nın 
sahneleneceği Rasim Öztekin 
Sahnesi ve çocuk sineması 
gibi ilkleri bünyesinde barın-
dıran merkez; Sevgi Soysal 
Çok Amaçlı Salon, Nuri Ulusu 
Kütüphanesi, Oğuz Arda Sel 
Çocuk Kütüphanesi, Neslican 
Tay Gençlik Merkezi, Talip 
Apaydın Kitaplığı, kreş, ço-
cuk meclisi, kapalı pazar yeri, 
otopark, e-spor merkezi, spor 
alanları, İSMEK atölyeleri, 
kitap kafe, psiko-sosyal des-
tek merkezi, Belediye hizmet 
alanları ve meydanıyla bölge 
halkının tüm ihtiyaçları-
na karşılık verecek. FİDAN 
UĞUR/KENT YAŞAM

Beylikdüzü’ne Cumhuriyet’in
100. yılına yakışır kültür merkezi

17 bin metrekarelik alanıyla 
İstanbul’un batı yakasındaki 

en büyük kültür tesisi olma 
özelliğini taşıyan Beylikdüzü 

Fatih Sultan Mehmet Kültür ve 
Sanat Merkezi hizmete açıldı. 

Şehir Tiyatroları’ndan kreşe, 
kütüphaneden gençlik merke-

zine kadar birçok fonksiyonu 
barındıran merkezin açılış 

töreni önemli isimlerin katılı-
mıyla coşku içinde yapıldı.

İlkinin 2009 yılında açıldığı 
(Sarıyer Gençlik Eğitim Merkezi) 
SAGEM’lerin Pınar Mahallesi 
Şubesi bugün renkli bir açılışla 
yeni yerine kavuştu. Törende 
konuşma yapan Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç bu tip eğitim 
kurumlarının artması gerektiği-
nin altını çizdi.

İlk ve ortaokul çocuklarının 
okul müfredatı kapsamında aldık-
ları temel eğitimde desteklenme-
lerinin yanı sıra çeşitli çalışmala-
rıyla eğitim öğretim faaliyetlerini 
sürdüren SAGEM, Pınar Mahalle-
si’ndeki yeni yerine taşındı. 

Katılımın yoğun olduğu açı-
lışta öğrenciler konuklara dans 
gösterisi ve müzik dinletisi sundu. 
Pınar Mahallesi SAGEM şubesinde 
eğitim gören bir öğrencinin yıllar 
sonra aynı şubede müzik öğretme-
ni olarak göreve başlaması herkese 
duygusal anlar yaşattı. 
FERAH ORTAMIYLA 
DİKKAT ÇEKTİ

Açılışa Belediye Başkanı Şükrü 
Genç’in yanı sıra belediye başkan 
yardımcıları, müdürler, muhtarlar 
ve öğrencilerin velileri de katıldı. 
SAGEM Pınar Şubesinde bir adet 
çok amaçlı salon, bir adet kütüp-
hane ve bir adet atölye olmak üzere 
üç adet salon bulunuyor. Şube 
önüne kurulmuş olan çardak açık 
hava atölye alanı ve veli bekleme 

salonu olarak kullanılacak. Şube 
park içinde olduğundan önünde-
ki çimenlik ve park oyuncakları 
çocukların keyifli zaman geçire-
bilecekleri bir alan oluşturuyor. 
Şubede toplamda sekiz eğitmen 
çocuklara eğitim verecek. 
GENÇ: BU KURUMLAR BİZİM 
CUMHURİYET’E BAKIŞ 
AÇIMIZDIR

“Merdivenleri yavaş yavaş 
tırmanıyoruz ve bu merdivenler 
hiç bitmeyen, bizleri sürekli daha 
yukarıya taşıyacak olan merdi-
venler” diyerek konuşmasına 
başlayan Başkan Genç sözlerini 
şöyle tamamladı: “Çalışma arka-
daşlarıma çok teşekkür ederim. Bu 
memlekette gönlüyle, özüyle, 
Atatürk'ün gösterdiği yolda doğru 
yürümeyi öğreteceğiz çocukları-
mıza. Başkasına kul köle olmadan 
çocuklarımızı yetiştireceğiz. Onlar 
da yarın bu memleketin dünyanın 
en önemli yerlerinden olduğunu 
bilecekler. Eğitimden daha büyüğü 
yok. Bu yolu birlikte yürüdüğü-
müzde yolumuz aydınlanacak. Biz 
çocuklarımıza siyaseti değil, biz 
çocuklarımıza doğru şeyleri 
öğreteceğiz ki onlar kendi yolla-
rını bulabilsinler. Bu tür yerleri 
mutlaka çoğaltmak zorundayız. 11 
kreşimiz bitti. Yeni bir kreşimiz 
için çalışmalara başlıyoruz. Ve bu 
hemen hemen bütün mahal-
lelerde yapmak istiyoruz.   Bunu da 
bugüne kadar çok değerli bir 
dayanışma ile toplumsal dayanış-
ma ile yaptık. Yüzüncü yılında bu 
kurumlar bizim Cumhuriyet’e 
bakış açımızdır. Katılan herkese 
çok teşekkür ederim, hepimize ha-
yırlı uğurlu olsun.” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

SAGEM yeni yüzüyle 
eğitime devam edecek

Sporcu fabrikası Esenyurt
Ulusal ve uluslararası müsabakalarda dereceye giren sporculara ödüllerini veren Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz 
Bozkurt, geleceğin sporcularının Esenyurt’ta yetiştiğini söyleyerek, spora ve sporcuya desteklerinin devam edeceğini belirtti.

Küçükçekmece Beledi-
yesi, yaz ve kış spor okulla-
rında eğitim gören 3 bin 600 
öğrenci için Gülten Özaydın 
Çok Programlı Anadolu 
Lisesi Spor Salonu’nda Spor 
Malzemeleri Dağıtım Töreni 
düzenledi. 

Öğrenciler ile bir araya 
gelerek, spor malzemeleri 
dağıtımını bizzat gerçek-
leştiren Küçükçekmece Be-
lediye Başkanı Kemal Çebi, 
eğitimde fırsat eşitliğine 
dikkat çekerek, çocukları ve 
gençleri desteklemeye de-
vam edeceklerini ifade etti. 
20 BRANŞTA EĞİTİMLER

Sporu bir yaşam biçimi 
haline getirmeyi amaçlayan 
Küçükçekmece Belediyesi, 
yıl boyunca ilçedeki 14 tesis-
te 3 bin 600 öğrenciye farklı 
branşlarda spor eğitimi 
vermeye devam ediyor. 7-14 

yaş arası çocukları futbol, 
futsal, basketbol, voleybol, 
badminton, masa tenisi, 
jimnastik, karate, taekwon-
do, güreş, özel yetenek 
sınavları hazırlık kurslarıyla 
buluşturan Küçükçekmece 
Belediyesi, yetişkinlere de 
fitness, pilates, reformer pi-
lates, zumba gibi branşlarda 
alanında uzman eğitmenler 
eşliğinde spor yapma olana-
ğı sağlıyor. 
ÇEBİ: SPORU, 
ÇOCUKLARIMIZIN 
YAŞAMINA OLABİLDİĞİNCE 
ERKEN DAHİL ETMEK 
İSTİYORUZ

Spor malzemeleri dağı-
tım töreninde öğrencilerle 
bir araya gelen Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi, “Sporun gençlerin 

kişisel gelişimi, sağlığı ve 
toplumsal uyumu üzerinde 
olumlu etkilerini biliyoruz. 
Çocuklarımızın yaşamına, 
sporu olabildiğince erken 
dâhil etmek ve Küçükçek-
mece’de maddi imkânsızlık-
lardan dolayı spor yapa-
mayan kalmasın istiyoruz. 
Çocukları, gençleri hatta 
yetişkinleri ücretsiz spor 
okullarıyla desteklemeye de-
vam ediyoruz. Küçükçekme-
celi çocuklarım, kış dönemi 
sporlarını gönül rahatlığıyla 
yapabilsinler diye malzeme 
dağıtımı gerçekleştirdik ” 
diye konuştu. 

Törende öğrencilere, 
çanta, eşofman takımı ve 
bereden oluşan setleri hedi-
ye eden Başkan Çebi, günün 
anısına öğrencilerle hatıra 
fotoğrafı çektirdi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Küçükçekmeceli gençlerin spor malzemeleri belediyeden

Nüfus cüzdanımı kaybettim. 
Hükümsüzdür. Zübeyde Karaali 

Ingenico Marka iDE280 model Jı20072932 ruhsat numaralı cihazımın 
ruhsatını kaybettim hükümsüzdür. VD: Güneşli 17516381844 Şakir Kaya

39ND065 plakalı aracın ön plakası İncirte-
pe Mahallesi Fatih Sanayi Sitesi çalınmış-
tır. Hükmü Yoktur. AYCAN KÖSE

Beylikdüzü Belediye 
Başkanı Mehmet Murat Çalık

İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu
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İstanbul’da beklenen 
depremde en çok etkile-
necek ilçeler arasında yer 
alan Büyükçekmece’de 
kentsel dönüşüm kap-
samında yıkımlar hızla 
devam ederken Büyükçek-
mece Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün, evlerinin 
yıkımı izleyen vatandaşlar 
ile birlikte yıkım bölgesin-
deydi. TBMM’de Ekim ayı 
içinde çıkması beklenen 
Kentsel Dönüşüm Yasa-
sı’nın acil olarak hayata 
geçirilmesi gerektiğini 
belirten Başkan Akgün; 
“Dönüşüm sürecini 
hızlandıracak, engelleri 
kaldıracak adımlar acilen 
atılmalıdır” dedi.
AKGÜN: VATANDAŞIMIZIN 
CAN VE MAL GÜVENLİĞİNİ 
SAĞLADIK

Başkan Akgün Bü-
yükçekmece’de hedefin 
depremde vatandaşların 
burnunun kanamasını en-
gellemek olduğunu belir-
terek şöyle konuştu: “1999 
depreminde belediye baş-
kanıydım o gün dersimizi 
aldık 2000’den itibaren 
yolumuza koyulduk, önce 
planlarımızı değiştirdik. 
Afet İşleri Daire Başkanlığı 

ve bilim insanlarıyla bera-
ber üniversitelerle beraber, 
Büyükçekmece’nin zemi-
nine göre planlar oluştu-
ruldu sonra kentsel dönü-
şüm kanunuyla birlikte 
bölgemizdeki depreme 
karşı önlem hızlandırıldı. 
Yani ne yaptık, ne yapma-
ya başladık olası büyük 
depremde yıkılabilecek 
binaları yıkmaya başladık 
arkamızda olduğu gibi 
hiç kimseden bir yardım 
beklemedik hiçbir yerden 
bir yardım gelmeyecek 
düşüncesiyle belediye va-
tandaş ve müteahhit üçge-
ninde 48 bin konutumuzu 
yenileyerek şu ana kadar 
hem 200 binden fazla 
vatandaşımızın can ve mal 
güvenliğini sağladık onları 
depreme dayanıklı evle-
rine taşıdık. Önümüzde 
bir yüzde 30-35’ lik kısım 
kaldı. Büyükçekmece’de 
olası büyük Marmara dep-
reminde vatandaşımızın 
burnunun kanamasını 
engellemeye kararlıyız. 
“TÜRKİYE’DE DE KENTSEL 
DÖNÜŞÜM DAHA ÇOK 
HIZLANACAKTIR”

TBMM’de bu ay içinde 
gelecek olan Kentsel Dönü-

şüm Yasası’nın önemine de 
dikkat çeken Başkan Akgün 
sözlerini şöyle sürdürdü; 
“Bu arada dün meclis 
açıldı, Ankara çalışmaya 
başladı en acil beklentimiz 
kentsel dönüşüm kanunu-
na yeni ilaveler yapılarak 
önümüzdeki engellerin kal-
dırılmasıdır. Nedir, yüzde 
yüzünün yüzde yetmiş be-
şinin muhafakatı alınarak 
binaya ruhsat verilmesi de-
ğil. Yüzde elli bir inin veya 
bir kişinin müracaatıyla o 
apartmanının ruhsatının 
verilmesini sağlamak, teb-
ligat kanunu değiştirerek, 
yeni teknolojik şartlar dik-
kate alınarak, dijital hayat 
dikkate alınarak tebligat 
süresinin azaltılması, çün-
kü bir tebligat bazen olası 
depremde yıkılıp insanların 
içinde ölebileceği bir evin 
yıkılmasını 1.5 yıl 2 yıl 
engelleyebiliyor. Tebligat 
yasası ve kişilerin muha-
fakatı ile ilgili düzeltmeler 
yapıldığı takdirde, bir de 
vatandaşımıza verilmekte 
olan kira yardımı en az bir 
kat daha arttırıldığı takdir-
de İstanbul’da da Büyük-
çekmece’de de Türkiye’de 
de kentsel dönüşüm daha 
çok hızlanacaktır.”

Akgün depremi 
unutturmuyor

Büyükçekmece Belediyesi, bek-
lenen Marmara depremine karşı 
kentsel dönüşüm projesi kapsa-

mında deprem riski taşıyan yapı-
ları yıkmaya devam ediyor. Büyük-
çekmece ilçesi Fatih mahallesinde 

deprem riski bulunan 5 blok ve 
toplamda 88 bağımsız bölümün 

yıkımı belediye ekiplerinin gözeti-
minde gerçekleştirildi.

Marmara Belediye-
ler Birliği tarafından 
uluslararası düzeyde 
düzenlenen Marmara 
Uluslararası Kent For-
mu (MARUF) 4-7 Ekim 
tarihleri arasında İstan-
bul Kongre Merkezi’nde 
gerçekleşiyor. Bu yıl ana 
teması “Dayanıklılık 
ve Ötesi” olan forum 

kapsamında yapılan 
oturumunda Marmara 
Bölgesi’nde bulunan 
kentlerin belediye baş-
kanları uyguladıkları 
dayanıklılık politikala-
rını anlattılar. 
“KENTİMİZİN YÜZDE 
70’İNİ DEPREME 
HAZIRLADIK”

Diyalog Marmara: 
Başkanlar Konuşuyor 
oturumunda konuşan 
Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Ak-
gün, beklenen Marmara 
Depremi için zamanın 
giderek daraldığını 
hatırlatarak, 1999 
Marmara Depremi’nin 
ardından Büyükçekme-
ce’de hayata geçirilen 

kentsel dönüşüm proje-
sini anlattı. 

Büyükçekmece’de 
bugüne kadar 45 binin 
üzerinde konutun yıkı-
larak yenilendiğini, 200 
binden fazla vatanda-
şın depreme dayanıklı 
konutlara taşındığını 
belirten Başkan Akgün; 
“Hız kesmeden sürdür-

düğümüz dep-
reme hazırlık 
çalışmalarımız 
kapsamında 
yüzde 70’i 
depreme daya-
nıklı bir kent 
oluşturduk” 
diye konuştu. 
Akgün, kent-
sel dönüşüm 
projesi kapsa-
mında yepyeni 

ve estetik bir anlayış-
la otopark sorunun 
çözüldüğünü, peyzaj 
çalışması ile de örnek 
bir kentleşmeye imza 
atıldığını söyledi. 

Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün, kentsel 
dönüşüm çalışmaları ile 
birlikte eş zamanlı ola-
rak deprem hazırlıkları-
nın da sürdürüldüğünü 
belirterek, bu kapsamda 
deprem öncesi ve sonra-
sı için konaklama, ile-
tişim, enerji ve arama 
kurtarma alanlarında  
çalışmalar yapıldığını 
sözlerine ekledi. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Akgün Maruf’ta 
yapılanları anlattı

Daha önce üç kez BM 
kürsüsünde çalışmalarını 
anlatan Hançerli, bu kez 
Uluslararası Dayanıklı Kent-
ler Forumu’nda BM Ortadoğu 
ve Batı Asya Bölgelerindeki 
Yerel ve Bölgesel Yönetimleri-
ni (MEWA) temsil etti.

‘AVCILAR MODELİ’Nİ 
ANLATTI

Avcılar Belediyesi’nin 
tüm dünyaya örnek olan 
‘Avcılar Modeli’ni ve daya-
nıklılık çalışmalarını anlatan 
Hançerli’nin ingilizce yaptığı 
konuşması şöyle;

İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesine bağlı bir ilçe olan 
Avcılar'ın Belediye Başkanı 
olarak bugün Küresel Kent-
sel Dayanıklılık Forumu'na 
hitap etmek üzere karşı-
nızda bulunmaktan onur 
duyuyorum.

Bu platformu, katılım-
cılarının kolektif bilgeliği-
ni ifade etmesi ve öyle ya 
da böyle hepimizin kendi 
şehirlerde karşılaştığı çok 
yönlü zorlukların üstesin-
den gelmemize yardımcı 
olması açısından bizim için 
çok önemli bir fırsat olarak 
görüyorum.

Ayrıca buradaki tartış-
malarımızın, kentlerimiz 
için dayanıklı, sürdürülebilir 
ve güvenli bir gelecek inşa 
etmeye yönelik yeni ve daha 
etkili yaklaşımlar arayışımız-
da hayati önem taşıdığını 
düşünüyorum.

Yerel yönetimler, sorun-
lara yakınlıkları nedeniyle, 
gerçek sorunları tespit etme 
ve gerçek çözümler bulma 
konusunda ustadırlar. 

Size kendi şehrimden bir-
kaç örnek vermek istiyorum.  

2019'da göreve geldiği-
mizden beri,

✓ Avcılar ve çevresindeki
bölgelerde özellikle asırlık 
ağaçların bulunduğu yeşil 
alanların otantikliğini koru-
yarak, kentimizin toprak ve 
iklim koşullarının kendine 
has özelliklerine uyumlu yeni 
peyzaj modelleri geliştirdik.

✓ Türkiye'nin tek Ekolojik
Eğitim Parkı'nın kurulması 
gibi girişimlerle şehrimiz-
de çevre okuryazarlığı ve 
bilincinin artmasına katkıda 
bulunduk.

✓ Yenilikçi atık yönetimi

uygulamalarıyla önemli bir 
ekonomik değer yarattık. 

✓ Paris Belediye Başkan-
ları Sözleşmesi'yle karbon 
emisyonlarını 2030 yılına ka-
dar %40 oranında azaltmayı 
taahhüt ettik ve son iki yılda 
karbon ayak izimizi %8,2 
oranında azalttık.

✓ Ülkenin en büyük STK'sı
olan bir çevre vakfı ile işbirli-
ği içinde 70.000 lise öğren-
cisi için kapsamlı bir çevre 
eğitim programı düzenledik 
ve yürüttük.

İnsanların ortak bir saygı 
anlayışı temelinde kolektif 
olarak hareket etmesini ne 
kadar istesek de felaketlerin 
genellikle insan kaynaklı 
gelişmeler olduğunu; yanlış 
kararların, eylemlerin ve 
hatta bazen eylemsizliklerin 
sonuçları olduğunu tekrar 
tekrar gözlemliyoruz.

Dolayısıyla, bu koşullar 
altında doğal afetleri basit 
talihsizlikler veya doğal ha-
talar olarak açıklayamayız. 
Aksine, afet riskinin azaltıl-
ması söz konusu olduğunda 
ileriye dönük bir yaklaşım 
benimsemeli ve proaktif bir 
risk yönetimi çerçevesine 
odaklanmalıyız.  

"Yerel Yönetimlerin Dö-
nüştürücü Gücüne" inanıyo-
ruz. Bununla birlikte, özel-
likle iklimle ilgili risklerin 
olumsuz etkileri söz konusu 
olduğunda, bu risklerin, 
insani varlığımızın temelini 
tehdit ettiği acı gerçeğiyle 
yüz yüze olduğumuzu da 
belirtmek isteriz.  

Evet, dayanıklı ve güçlü 
bir toplum inşa etmenin en 
etkili yolunun "yerel düzeyde 
ve yerel kalkınmadan" geçti-
ğini savunuyoruz.

Ne var ki yerel topluluk-
lar iklim değişikliğinin sert 
gerçekleriyle karşı karşıya 

kaldıklarında, onlar için ge-
riye kalan tek seçenek, daha 
katlanılabilir yaşam koşulları 
aramak için başka topraklara 
gitmek olacaktır.

İnsanların kitleler halin-
de yerlerinden edilmesinin 
yerel kalkınmanın önünde 
güçlü bir engel teşkil ettiği, 
dolayısıyla insanlar için 
makul ve sürdürülebilir ya-
şam koşullarını ciddi şekilde 
engellediği açıktır.

Bu nedenle, iklim deği-
şikliğinin insanlar, toplum-
larımız ve dünyamız üzerin-
deki etkileri açısından hayati 
önemi vardır.  

İklim değişikliğinin tüm 
kentlerimize yönelik kap-
samlı tehdidi söz konusu 
olduğunda, hepimiz küresel 
ölçekte iklim değişikliğiyle 
mücadeleye yönelik küresel 
bir gündemi kabul etmedik-
çe, benimsemedikçe ve buna 
öncülük etmedikçe, diğer 
yerel sorunlarımıza yönelik 
yerel çözümlerimiz de yeter-
siz kalacaktır.

Şehirlerimizin seçilmiş 
yetkilileri olarak bizler, özel-
likle iklim değişikliğinin bir 
sonucu olarak ortaya çıkan 
afet risklerinin değerlendi-
rilmesi, ölçülmesi ve daha 
etkin bir şekilde yönetilmesi 
amacıyla yerel yönetimlere 
önemli ölçüde daha fazla kay-
nak aktarılması için ulusal 
yetkililer/karar vericiler ve 
uluslarüstü organlar nezdin-
de lobi faaliyetleri yürütmeli 
ve baskı yapmalıyız.

Bu düşüncelerle, bizleri 
bu ilham verici platform-
da bir araya getiren Forum 
organizatörlerine bir kez 
daha teşekkür ediyor ve tüm 
katılımcılara buradaki çalış-
malarında başarılar diliyo-
rum. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Yerelin dönüştürücü 
gücüne inanıyoruz

Avcılar Belediye Başkanı Turan Hançerli Milletler Afet Ris-
ki Yönetimi Ofisi’nin (UNDRR) davetiyle Dubai’ye gitti. 

Hançerli dünyaya seslendi;

Silivri Belediye Başka-
nı Volkan Yılmaz, Mar-
mara Belediyeler Birliği 
tarafından uluslararası 
düzeyde gerçekleştirilen 
MARUF23 toplantısına 
katıldı. 

Türkiye'nin ilk ulusal 
kent forumu olan toplan-
tıda, gıda ürünlerinde 
üretimden tüketime 
kadar geçen tüm süreçle-
rin konuşulduğu “Toprak, 
Tezgâh ve Tabak: Gıdanın 
Kente Yolculuğu” başlıklı 
bir oturum gerçekleştiril-
di. İstanbul Kongre Mer-
kezinde düzenlenen top-
lantıda ayrıca yeni üretim 
yöntemleri, sürdürülebilir 
tedarikler ve gelecekteki 
tüketim alışkanlıklarıyla 
ilgili konular da tartışıldı.
YILMAZ: “İSTANBUL’UN 
BİR TARIM KENTİ 
OLABİLECEĞİNİN 
FARKINDA DEĞİLLER”

MARUF23 toplantısın-
da konuşma yapan Silivri 
Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, “Biz, İstanbul'un 
hemen yanı başında yer 
alan bir ilçeyiz. Çok geniş 
tarımsal arazileriyle bü-
tün İstanbul’u besleyebile-
cek, tarım ve hayvancılık 
üssü olabilecek bir potan-
siyele sahipken, maalesef 
bugün İstanbul’un gıda 

tedarik zincirlerindeki 
payımız arzu ettiğimiz 
seviyelerde değiliz. Şu 
an konuşmamız gereken 
konu toprak, tezgâh ve 
tabak. Yani toprak tarım-
sal üretimin yapıldığı yer. 
Tezgâhtan pazarlamayı 
anlamalıyız. Tabaktan da 
nihai tüketicinin önlerine 
gelen gıdayı anlamalıyız. 
Arzı imkânsız olan toprak 
maalesef yapılaşmayla, 
sanayileşmeyle ve konut 
yapımlarıyla her geçen 
gün daha da azalıyor. 
İstanbul’da yaşayan hem-
şehrilerimizin yüzlerce 
kilometre öteden getiri-
len domatesi, marulu, 
salatalığı, eti ve sütü 
tüketmemeleri gerekiyor. 
Hemen yanı başında taze, 
hijyenik, doğal ve daha 
ucuz gıdaya erişebilmeleri 
gerektiğini ifade ediyoruz. 
20 milyon nüfusu olan İs-
tanbul’da çok verimli top-
raklar var. Büyükçekmece, 
Silivri, Çatalca, Şile ve Ar-
navutköy var. Çoğu insan 
İstanbul’un bir tarım ken-
ti olabileceğinin farkında 
değil. Özellikle İstanbul 
Büyükşehir Belediyesinin 
(İBB) ve ilçe belediyeleri-
nin, İstanbul’un bir tarım 
kenti olması için yapması 
gereken çalışmalar var. 
Silivri Belediyesi bugün 
Türkiye'de, yerel yönetim-

lerde en fazla tarımsal 
üretim yapan belediyedir. 
Silivri Belediyesi olarak 
yerli, milli ve sertifikalı 
tohumlarla birlikte 4.000 
dönüm arazide çiftçilik 
yapıyoruz. Buradan elde 
ettiğimiz tüm ürünleri 
Silivri'deki çiftçilerimizle 
paylaşıyoruz.” dedi.
“UCUZ ET İÇİN KIRSALI 
GÜÇLENDİRMEMİZ LAZIM”

Hayvancılığın önemi-
ne vurgu yapan Yılmaz, 
“Silivri’de İstanbul’un 
ilk ve tek canlı hayvan 
pazarını kuran belediye 
olduk. Bu pazarda köylü 
hayvanını değerinde 
satsın istedik. Ancak 
pazarımız istediğimiz 
ilgiyi görmedi. Sebebini 
sorduğumuzda hayvancı-
larımız, ‘Başkanım paza-
rın yanında bir mezbaha 
olmadığı için hayvanları-
mız kesilmek üzere Esen-
yurt’a götürülüyor. Bu 
nedenle alıcılara hayvan 
başına 5.000 TL nakliye 
ücreti ödemek zorunda 
kalıyoruz. O yüzden canlı 
hayvan pazarına gelmi-
yoruz’ diyorlar. Biz de 
kolay, hayvan pazarımızın 
yanı başına bir mezbaha 
yapalım dedik. Ancak 
mezbaha yapma görev, 
yetki ve sorumluluğu 
İBB’ye ait. Yani buraya bir 

mezbaha yapabilmemiz 
için İBB’nin izni gereki-
yor. İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’na dedim ki; 
‘Size bir yer tahsis edelim 
ve bu hayvan pazarının 
yanı başına bir kesim-
hane yapalım. Hayvancı 
burada ürününü satsın, 
kessin.’ İBB arsa tahsisi 
teklifimize rağmen cevap 
vermedi. O zaman dedik 
ki; ‘İBB ile Silivri Beledi-
yesi arasında hayvancıya 
destek için bir protokol 
yapalım. Bu mezbahayı 
Silivri Belediyesi yapsın.’ 
Bununla ilgili de bize 
bir cevap gelmedi. En 
sonunda Çatalca’da, daha 
açılmamış bir mezbaha-
nın olduğunu ilettiler. Biz 
de hayvancıyı destekle-
mek amacıyla mezbaha 
ve et depolama tesisinin 
yapılması için Tarım Ba-
kanlığımız ve Et ve Balık 
Kurumumuz ile görüştük. 
Silivri’de et depolama te-
sisi ve mezbaha projesini 
hayata geçireceğiz. Ayrıca 
bu iş birliği kapsamında 
köylerdeki üreticilerimize 
alım garantili bir hay-
vancılık modeli ile destek 
olacağız. Bu projenin 
Silivri’deki hayvancılık 
faaliyetlerini artıracağına 
inanıyorum.” ifadelerini 
kullandı.

BAŞKAN YILMAZ’DAN MARUF23 
TOPLANTISINDA DİKKAT ÇEKEN MESAJLAR

‘Cumhuriyetin İlk Yüzyılın-
da Kadın ve Şiir’ manifestosuy-
la 7’ncisi düzenlenen, 15 ülke-
den 100'e yakın şair ve yazarın 
katıldığı Uluslararası Kadın 
Şiir Festivali Feminİstanbul’da 
ünlü yazar ve düşünür İoanna 
Kuçuradive ile Kahramanma-
raş depreminde canını ortaya 
koyan hemşire Şeyma Alakuş, 
onur ödüllerini Kartal Beledi-
ye Başkanı Gökhan Yüksel’in 
elinden aldı.

Kartal Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü’nün 
katkılarıyla, Bülent Ecevit Kül-

tür Merkezi’nde gerçekleşen 
geceye, Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel'in yanı sıra; 
TBMM 26. Dönem İzmir Mil-
letvekili Zeynep Altıok, Kartal 
Belediyesi Başkan Yardımcısı 
Adem Uçar, Kültür ve Sosyal 
İşler Müdürü Umut Veli Develi 
ve çok sayıda edebiyatsever 
katıldı.

Sanatseverlerin yoğun ilgi 
gösterdiği festivalin açılış sere-
monisi Agon Dans Grubu'nun 
gösterisiyle başladı. Dans 
grubunun gösterisi izleyenler 
tarafından beğeniyle izlendi.

Feminİstanbul’da Onur Ödülleri sahiplerini buldu 
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Şişli Belediyesi, iki yıl 
önce başlattığı ‘Şişli Kültür 
Envanteri’ çalışmasının 
ikinci ayağını oluşturan 
“Şişli Semt Kitaplığı” ve 
“Sözlü Tarih” çalışmasının 
tanıtımını gerçekleştirdi. 
Özel Kurtuluş Rum İlköğre-
tim Okulu bahçesinde ger-
çekleştirilen tanıtım toplan-
tısına; Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin, Kurtuluş 
Aya Tanaş Aya Dimitri Aya 
Lefter Rum Ortodoks Kilisesi 
ve Mektebi Vakıf Başkanı 
Yorgo Teodoridis ve yönetim 
kurulu üyeleri, Semt Kitaplı-
ğı projesine katkı sunan ya-
zarların yanı sıra çok sayıda 
Şişlili katıldı.  
KİTAPLAR; MAHALLE DEĞİL, 
SEMT EKSENLİ 

Şişli Semt Kitaplığı proje-
si farklı mahallelerde yaşa-
yan, Şişli'nin tarihi, sos-
yolojisi ve mimarisine ilgi 
duyan, çoğu Şişli'de doğmuş 
ve büyümüş Şişlililerin bir 
araya gelmesiyle şekillendi. 
Daha önceden semt tarihi 
kitapları yazmış gazeteci-ya-
zar Muzaffer Ayhan Kara'nın 
koordinatörlüğünde gerçek-
leştirilen projede 14 kitap 
hazırlandı. Kitaplar mahalle 
eksenli olmak yerine, semt 
eksenli tasarlandı. Çünkü 
Şişli'nin gerek coğrafi gerek 
sosyolojik gerekse mimari 
tarihi açısından mahalle-
lerden çok, kimlikler, semt 
merkezli oluşuyor. Birbirine 
çok yakın semtler, birkaç 
mahalleye yayılmış semtler 
de var bu kitap serisinde...

Hem yazanların kişisel 
tarihini hem de semt tarihi-

ni iç içe geçiren bir üslupla 
kaleme alınması kitapların, 
çok daha sıcak ve özgün bir 
üslupla yazılmasını sağla-
dı. Ancak yine de ortak bir 
üslup yerine yazarlar, kendi 
özgün tarzlarıyla kitapları 
kaleme aldı. 
ŞİŞLİLİLERİN BELLEĞİ KAYIT 
ALTINDA

Şişli Kültür Envanteri 
Projesi’nin ikinci ayağını 
oluşturan çalışmalardan 
biri diğeri olan Sözlü Tarih 
çalışması, Semt Kitaplığı 
projesiyle eş zamanlı olarak 
hazırlandı.  70 yaşının üze-
rinde, farklı mahallelerde 
yaşayan 30 Şişlili ile uzun 
çekimler gerçekleştirildi. 
İki kamerayla ve 4K tek-
nolojisiyle yapılan çekim-
lerin montajları yapılarak 
videolar hazır hale getirildi. 
Sözlü Tarih de katılımcıla-
rın kişisel tarihleriyle Şişli 
ve mahalle tarihinin iç içe 
geçtiği bir içeriğe sahip. 
Projenin koordinatörlüğünü 
yazar ve sinema tarihçisi 
Korkut Akın üstlendi. 
KESKİN: BU ÇALIŞMALAR 
NOSTALJİK ZAMAN 
YOLCULUĞU YA DA 
ROMANTİZM DEĞİL 

Çalışmaların tanıtım 
toplantısında konuşan Mu-
ammer Keskin; göreve gel-
dikleri günden bu yana, kül-
türel miras ve kent belleği 
çalışmalarına büyük önem 
verdiklerini belirtti. Kültü-
rel mirasa sahip çıkmanın 
Şişlililerin aktif katılımıyla 
mümkün olabileceğinin altı-
nı çizen Başkan Keskin, Şişli 

Semt Kitaplığı projesini bu 
katılımcı anlayışla başlattık-
larına vurgu yaptı. “Elbette 
ki, hiçbir semtimiz tek bir 
kitaba sığmayacak kadar 
zengin bir kültürel çeşitlili-
ğe, uzun ve renkli bir tarihe 
sahip. Umuyorum ki, bu 
çalışmalar yeni çalışmaların 
ortaya çıkmasını sağlayacak 
ve Şişli’nin kültürel varlıkla-
rını, tarihini unutturmaya-
cak yeni kitaplar yazılacak. 
Eksikler tamamlanacak, 
farklı bakış açılarıyla kültü-
rel mirasımız zenginleşecek. 
Şişli Semt Kitaplığı çalış-
masıyla eş zamanlı olarak 
başlattığımız bir çalışmamız 
daha var. Derler ya, ‘Söz 
uçar, yazı kalır!’ Sözlü Tarih 
çalışmasıyla birlikte artık 
‘söz uçmayacak’! Şişli’nin 
farklı mahallelerinde uzun 
yıllardır yaşayan komşuları-
mızın anılarını derlediğimiz 
Sözlü Tarih çalışmasıyla, ar-
tık kent belleğimiz çok daha 
güçlü” diyen Muammer Kes-
kin’in altını çizdiği bir diğer 
husus ise bu çalışmaların 
nostaljik zaman yolculuğu 
ya da geçmişe özlem ve ro-
mantizm olmadığı. Mirasını 
bilen, mirasına sahip çıkan 
bir kent bilincini yeşertme-
nin asıl hedefleri olduğu-
nu vurgulayan Muammer 
Keskin. şunları da sözlerine 
ekledi: “Geçmişini bilen, 
geçmişin değerlerine sahip 
çıkan bir Şişli, aynı zaman-
da yarın çok daha yaşanır bir 
Şişli’nin de teminatı olacak”
Kitaplar - Yazarları: 

Harbiye – Mutlu Tönbe-
kici 

Garbı ve Şarkı Ayıran Hat 
- Osmanbey: Mutlu Tönbe-
kici 

Çukulata Kokulu Semt 
Bomonti: Vercihan Ziflioğlu 

Masal Gibi Mahalle - Kuş-
tepe: Muzaffer Ayhan Kara 

Şişli’de bir Apartıman 
- Şişli Merkez Mahallesi:
Hristo Kopano

Bitişik Nizam Karnaval - 
Pangaltı: Yeşim Çobankent 

Şişli’de Kadim Bir Semt - 
Kurtuluş: Hüseyin Irmak 

Bir Yanında İzzetpaşa Bir 
Yanında Gülbahar - Mecidi-
yeköy: Kudret Köksal

Geçmiş Zamanın İzinde - 
Feriköy: M. Ercan Bodur

Benim Çiçek Mahallem - 
Halide Edip Adıvar: Kudret 
Köksal 

Esentepe’de- Bir Gezinti: 
M. İnci Pamirtan

Dünden Bugüne Yaşadı-
ğım Nişantaşı: Süleyman 
Karan 

Gelenek ve Modernite 
Arasında Teşvikiye: Ali De-
ğermenci 

Okmeydanı – Kaptanpa-
şa- Mahmut Şevket Paşa- Ha-
lil Rıfat Paşa: Cem Gözel

İki yıl önce hazırlanan 
ve Şişli’nin gastronomiden 
tarihi yapılara, endüstriyel 
mirasından sivil mimariye 
kadar bütün değerlerini bir 
gezi rotası altında toplayan 
Şişli Gezi Rehberi, kitap 
olarak basıldığı gibi sislige-
zirehberi.com adresi altında 
dijital ortamda. Bu önemli 
envanter çalışmasının ikinci 
ayağını ise Semt Kitaplığı ve 
Sözlü Tarih çalışması oluş-
turuyor. 

Şişli’den tarihi miras
Şişli Belediyesi; kültürel 
mirasına sahip çıkmak ve kent 
belleğini gelecek nesillere 
aktarmak amacıyla başlattığı 
‘Şişli Kültür Envanteri Proje-
si’nin ikinci ayağı olan “Şişli 
Semt Kitaplığı” ve “Sözlü Tarih” 
çalışmasını tamamladı. 

Kâğıthane Belediyesi tarafın-
dan Hürriyet Mahallesi’ne trafikte 
kalış süresini azaltmak ve vatan-
daşların daha nezih bir ortamda 
pazar alışverişlerini yapabilmeleri 
amacıyla 210 araç kapasiteli bir 
otopark kazandırıldı. 

İstanbul Valisi Davut Gül'ün 
katıldığı törenle hizmete açılan 
tesis, Hürriyet Kapalı Otopark 
ve Modern Pazar Yeri projesiyle 
birlikte 10 bin m² alanı kapsıyor. 
Ayrıca Otopark’ın en üst kısmın-
da yüzlerce ağaç ve bitki türü, 200 
metrelik yürüyüş yolu, çocuklar 
için oyun alanları ve futbol sahası 
da bulunuyor.
VALİ GÜL: BİRÇOK İHTİYACA 
CEVAP VERECEK BİR YAPI

Açılış töreninde konuşan 
İstanbul Valisi Davut Gül; “ Hür-
riyet Kapalı Otopark ve Modern 
Pazar Yeri projesi çok amaçlı 
bir proje. Vatandaşların birçok 
ihtiyacına cevap verebilecek bir 
yapı oldu. Mevlüt Başkan’ımıza 
ve ekibine ayrı ayrı teşekkürlerimi 
sunuyor, projemizin de hayırlara 
vesile olmasını diliyorum.” dedi.
ÖZTEKİN: VATANDAŞLARIMIZ 
ALIŞVERİŞİNİ NEZİH BİR 
ORTAMDA YAPACAK

Kâğıthane Belediye Başkanı 
Mevlüt Öztekin ise; “ Hürriyet 
Mahalle’mize açmış olduğumuz 
Hürriyet Kapalı Otopark ve Mo-
dern Pazar Yeri projemiz ile trafik 

akışında rahatlık sağlayacağız. 
Aynı zamanda pazar yerini Oto-
park’ın içerisine taşıdık böylece 
vatandaşlarımız kışın soğuktan 
yazın da sıcaktan korunarak pazar 
alışverişlerini haftanın belirli 
günleri nezih bir ortamda yapa-
bilecekler. Otopark’ımızın en üst 
kısmında ise çocuklarımız için 
oyun alanları, yeşil alanlar ve 
futbol sahası bulunuyor. Hürri-
yet Mahalle’mize hayırlı uğurlu 
olmasını diliyorum. Haftaya 
da aynı amaçla inşa ettiğimiz 
Gültepe-Telsizler kapalı otopark 
ve modern pazaryeri projemizin 
açılışını gerçekleştireceğiz. Ka-
palı pazaryeri, açık spor alanları, 
kütüphanesi, çocuk parkı ve yeşil 
alandan oluşan Gültepe-Telsizler 
kapalı otopark’ı toplam 440 araç 
kapasiteli olarak yapıldı.” diye 
konuştu. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Kağıthaneliler yeni ve modern 
otoparklarına kavuştu

Beylikdüzü Fatih Sultan 
Mehmet Kültür ve Sanat 
Merkezi açılışı kapsamın-
da düzenlenen “Çocuk 
Şenliği” ikinci gününde de 
renkli görüntülere sahne 
oldu. 

Şenlikte çocuklar gün 
boyunca kendileri için 
hazırlanan alanlarda 
doyasıya eğlenirken, gün 
sonunda ise Gürcü müzi-
ğinde geleneksel olarak 
var olan polifonik şarkı 
söyleme üslubunu yaşatan 
“Samida” gurubu müzik-
severlere unutulamaz bir 
gece yaşattı.

Beylikdüzü Belediye-
si’nin İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi iş birliğiyle ilçe-

ye kazandırdığı Beylikdüzü 
Fatih Sultan Mehmet Kül-
tür ve Sanat Merkezi’nin 
açılışı kapsamında dü-
zenlenen “Çocuk Şenliği” 
tüm hızıyla devam ediyor. 
Şenliğin ikinci gününde 
gün boyunca kendileri 
için özel olarak hazırlanan 
alanlarda doyasıya eğle-
nen çocuklar, bir yandan 
da öğretici ve eğlenceli 
atölyelere katılarak macera 
parkurlarında kıyasıya ya-
rıştı. Gün sonunda ise sa-
atler 19.30’u gösterdiğinde 
kültür merkezi içerisinde 
bulunan Rasim Öztekin 
Sahnesi’nde “Samida” 
grubu, sahne aldı. 

Çocuk Şenliği’nde “Samida” rüzgarı

Bağcılar’da her gün topla-
nan atıklar Bağcılar Belediyesi 
Ambalaj Atığı Toplama ve 
Ayırma Tesisi’nde geri dönü-
şüme kazandırılıyor. 2015 yı-
lında kurulan tesiste şimdiye 
kadar 70 bin 23 ton kağıdın 
geri dönüşümüyle 1 milyon 
190 bin 395 ağaç kesilmekten 
kurtarıldı.

Çevre ve Şehircilik Bakan-
lığı tarafından başlatılan Sıfır 
Atık Projesi çerçevesinde yaptı-
ğı örnek çalışmalarla “Sıfır 
Atık” belgesine layık görülen 
Bağcılar Belediyesi, çalışmala-
rına özverili bir şekilde devam 
ediyor.
CİNSLERE GÖRE
AYRIŞTIRILIYOR

İlçede her gün 2 bin 800 
cadde ve sokaktaki kamu 
kurum ve kuruluşları, alış-
veriş merkezleri, konutlar, 
okullar ve diğer toplu yaşam 
alanlarından ambalaj atığı 
toplanıyor. Çevre Koruma ve 

Kontrol Müdürlüğü’ne bağlı 
ekipler tarafından toplanan 
atıklar, aktarıldıkları Bağcı-
lar Belediyesi Ambalaj Atığı 
Toplama ve Ayırma Tesisi’nde 
cinslerine göre ayrıştırılıyor. 
Kağıttan plastiğe kadar farklı 
cinslerdeki atıklar, dönüştü-
rülerek insanlığın hizmetine 
sunuluyor.
YAKIT, ENERJİ VE
HAMMADDEDE TASARRUF 

8 yıl önce kurulan Ambalaj 
Atığı Toplama ve Ayırma Te-
sisi’nde bugüne kadar 70 bin 
23 ton kağıt ile kartonun geri 
dönüştürülmesiyle 1 milyon 
190 bin 395 ağaç kesilmekten 
kurtarılırken 30 bin 377 ton 
camın dönüşümüyle de 3 mil-
yon 37 bin 732 litre yakıt ta-
sarrufu yapıldı. Ayrıca 17 bin 
289 ton plastiğin dönüşümüy-
le 242 bin 44 megavat enerji, 
3 bin 619 ton metalin dönüşü-
müyle de toplam 4 milyon 704 
bin 434 kilogram hammadde 

tasarrufu yapılmış oldu.
ÖZDEMİR: SIFIR ATIK
KONUSUNDA DUYARLIYIZ

Geleceğe çocukların sağlıkla 
yaşayacağı bir doğa bırakmak 
istediklerini söyleyen Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir, “Özellikle sıfır atık 
konusunda Bağcılar Belediyesi 
olarak duyarlı bir belediyeyiz. 
Geri getirme merkezimiz her 
22 mahallemizde bulunuyor. 
Sıfır atık merkezimizi de yine 
kurduk. Bunları kurarak sıfır 
atık belgemizi de Çevre Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakan-
lığımızdan Bağcılar Belediyesi 
olarak aldık. Atıkları plastik, 
cam gibi ayrıştırarak doğaya 
geri dönüşüm olarak kazandı-
rılmasını sağlıyoruz. Bağcılar 
Belediyemiz özellikle ambalaj 
atıklarıyla ilgili yapmış olduğu 
çalışmalarla geri dönüşüm 
adına önemli adımlar atıyoruz" 
dedi. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Bağcılar koca bir orman kurtardı
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Filistin halkına destek 
ve İsrail’in Gazze'ye saldırı-
larını protesto etmek için, 
"Filistin İçin Yola Çık" slo-
ganıyla İstanbul'da destek 
konvoyu düzenlendi.

Hamas'ın sızma hareka-
tı ve füze saldırıları sonra-
sında Türkiye’de Filistin’e 
destek çağrıları yapıldı.

Yaşanan gelişmeler üze-
rine Filistin halkına destek 
vermek için İHH İnsani 

Yardım Vakfı’nın çağrısıy-
la, İstanbul’da büyük bir 
konvoy organize edildi.
BİNLERCE ARAÇ KATILDI

Binlerce aracın katılım 
gösterdiği konvoyda, İHH 
Gönüllü Motorize Ekipleri 
de yer aldı.

Güzergah boyunca araç-
lardan Türkiye ve Filistin 
bayrakları birlikte sallanır-
ken İsrail protesto edilip 

Filistin halkına destek 
sloganları atıldı.
"FİLİSTİN İÇİN YOLA ÇIK"

Vatan Caddesi’nde 
başlayan "Filistin İçin Yola 
Çık" araç konvoyu; Unka-
panı, Şişhane, Taksim ve 
Harbiye’den güzergahın-
dan geçerek Şişli’de turunu 
tamamladı. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

İstanbul'da Filistin’e 
destek konvoyu

Partisinin seçimlere tek 
başına girme kararının ay-
rıntılarını açıklayan Ünal, 
“Türkiye’de iki kutup arasına 
sıkıştırılmak istenen siyaseti 
partimizin açacağı üçüncü yol 
ile çözüme kavuşturacağız. 
Türkiye, kırk katır mı kırk 
satır mı anlayışına mahkûm 
değildir. Önümüzdeki yerel 
seçimlerde milletimiz demok-
rat, milliyetçi ve kalkınmacı 
bir alternatif ile yeni bir yol 

açacak” dedi.
ÜNAL: ŞİŞLİ’NİN DEĞİŞİME 
İHTİYACI VAR

Şişli’de benzeri görülmemiş 
bir seçim kampanyasına hazır-
landıklarını ifade eden İYİ Parti 
Şişli İlçe Başkanı Ahmet Ünal, 
“Çeyrek asırdır aynı parti tara-
fından yönetilen Şişli’nin deği-
şime, yenilenmeye ihtiyacı var. 
Bu ihtiyaca cevap verebilecek 
tek parti İYİ Parti’dir, liyakatli 

kadrolarımızla, projelerimizle 
geliyoruz” diye konuştu.
“2.5 MİLYAR DOLARLIK 
BÜTÇEYLE NE YAPILDI?”

25 yıllık CHP yönetimini 
değerlendiren Ünal, şunları 
söyledi:

Çağın gereklerine uygun bir 
belediyecilik anlayışı, ahbap 
çavuş ilişkilerine dayanmayan 
bir kadro siyaseti ve yepyeni bir 
vizyonla Şişlili hemşerilerimi-

zin karşısına çıkacağız.
Geride kalan yıllarda, 25 

yılda yaklaşık 2.5 milyar do-
larlık bir bütçe geldi geçti. Bu 
parayla ne yapıldı, ne yapılma-
dı ve neler yapılabilirdi? Bütün 
bunları halkımıza anlatacağız.
“KRONİK SORUNLARI BİZ 
ÇÖZECEĞİZ”

Şişli’nin yıllardır süren 
sorunlarına ilişkin de konu-
şan Ünal, “Şişli aslında neyi 

hak ediyor ve neyi, neden 
yaşıyor, bu soruların yanıtla-
rıyla birlikte yediden yetmişe 
tüm vatandaşlarımızla birebir 
görüşeceğiz. Ceketimi koysam 
kazanır anlayışının Şişli’yi 
getirdiği noktayı ayrıntıları ile 
konuşacağız.

Bir türlü çözülmeyen imar 
sorunlarını, yeşil alanları, spor 
alanlarını, yapılmayan yolları, 
temizlenmeyen kaldırımları 
ve sosyal belediyeciliği bir de 

bizim gözümüzden dile getire-
ceğiz.

Şimdiden gönül rahatlığıy-
la söyleyebilirim ki, bambaşka 
bir anlayışla hizmet etmek 
üzere geliyoruz. Hemşerileri-
miz müsterih olsunlar, Şişli 
sahipsiz değil ve İstanbul’un 
incisi güzel ilçemizin yıldızı İYİ 
Parti ile parlayacak!” ifadeleri-
ni kullandı. 

FİDAN UĞUR/KENT YAŞAM

Ahmet Ünal: Şişli’nin yıldızı 
bizimle parlayacak

İYİ Parti Şişli İlçe Başkanı 
Ahmet Ünal, son günlerde 
sıkça tartışılan yerel seçim 
gündemine ilişkin önemli 
açıklamalarda bulundu.

İnsanlığın tarih boyunca dünya 
atmosferine saldığı sera gazları, küresel 
iklim değişikliğini tetikledi ve mavi-ye-
şil dünyamızı ileride yaşanamayacak bir 
yer haline dönüştürme ihtimalini ortaya 
çıkardı.

Tüm dünyada ve Türkiye’de yenilene-
bilir enerji politikalarına bir dönüş var 
ve teşvikler de bu alanda yaygınlaşmaya 
başladı. Nitekim yenilenebilir enerjiy-
le üreten şirketler daha çok teşvik ve 
uygun finansman modelleriyle daha çok 
büyüme imkanı buluyor.
İLK AKLA GELEN RÜZGAR VE GÜNEŞ

Rüzgar türbinleri, günümüz dün-
yasında yaygın olarak kullanılmaya 
başlayan bir enerji üretim şekli oldu. 
Artık tüm dünyada şirketlerin ve özellik-
le hane halklarının rüzgar türbini ile gü-
neş panelleri gibi yöntemleri kullanarak 
ihtiyacı olan enerjiyi ürettiği görülüyor.
UYGUN FİYATLARA
SINIRSIZ BAĞIMSIZLIK

İstanbul Halkalı’da bulunan İkitelli 
Sanayi Bölgesi’nde rüzgar türbini üreti-
cisi Eswind, Bülent Tanrıverdi’nin haya-
ta geçirdiği firma. Yyenilenebilir, temiz 
ve sonsuz enerjiyi uygun maliyetlerle 
şirketlere ve vatandaşa sunarak enerjide 
bağımsızlığın anahtarını veriyor.

Tanrıverdi, rüzgarın sonsuz ve etkili 
gücünü kullanmanın önemine deği-
nerek, uygun maliyetlerle bu üretimi 
sunduklarını ve hem çevrenin hem de 
şirketlerin kazançlı çıkacağı kazan-ka-
zan formülünü ortaya koyuyor. 

KENT YAŞAM

Doğadan gelen sonsuz güçle 

enerjide bağımsızlık
Son dönemlerin yükselen değeri yenilenebilir enerji, hayatımızın her alanında kendine yer ediniyor. Özellikle 

enerjide bağımlılığı ortadan kaldıracak bu sonsuz güce sahip olmak eskisi kadar da maliyetli değil.
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İBB Genel Sekreter 
Yardımcısı Buğra Gökce, 
sosyal medya hesabın-
dan yaptığı açıklamayla, 
Demirören Holding'in 
kredi borcu nedeniyle 
Ziraat Bankası'na dev-
redilen ve Emlak GYO 
tarafından rezerv yapı 
alanı ilan edilmek istenen 
Eyüpsultan'daki 26 futbol 
sahası büyüklüğündeki 
yeşil alanı yapılaşmaya 
açan planla ilgili ilişkin 
projenin iptal edildiğini 
duyurdu. Ve yeşil alanı 
yapılaşmaya açan planla 
ilgili İBB’nin açtığı dava 
karara bağlandı. İstan-
bul 6. İdare Mahkemesi, 
Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı’nın 
yeşil alanı yapılaşmaya 
açan plan değişikliğini 
iptal etti.

MAHKEME KARARIYLA 
İBB HAKLI BULDU

İstanbul 6. İdare mah-
kemesi, Çevre Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı tarafından yapılan 
yeşil alanı yapılaşmaya 
açan plan değişikliği ile 
arazinin rezerv yapı alanı 
yapılması kararını iptal 
etti.

Mahkeme’nin  kara-
rında “Bir alanın rezerv 
yapı alanı ilan edilebilme-
si için kentsel dönüşüm 
açısından 6306 sayılı ka-
nunda belirtilen niteliğe 
sahip olması gerektiği, 
alanın rezerv alan olarak 
ayrılmasının bilimsel ola-
rak mümkün olmadığı, 
dava konusu alanda yapı-
laşma ile yeraltına sızan 
su miktarında ve yeraltı 

suyu seviyesinde azalma-
lar görülebileceği, suların 
yeraltına sızmamasının 
hidrolojik dengeyi olum-
suz yönde etkileyeceği, 
alanın bir kısmının taşkın 
riski alanı içerisinde 
kaldığı, rezerv yapı alanı 
ilan edilmesinin taşkın ve 
benzeri afetler için katkı 
sağlayacağı” hususları ele 
alındı.
EMSAL KARAR

Bu emsal karar ile hem 
bölgenin ekolojik varlığını 
korumak için büyük bir 
önemli bir kazanım elde 
edildi, hem de İstanbulla-
rı afet riski ile karşı karşı-
ya bırakan düzenlemenin 
önüne geçilmiş oldu.

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Kemerköy'deki 
proje iptal edildi
İstanbul Büyükşehir Belediyesi  Genel Sekreter Yardımcısı Buğra 
Gökce, Demirören Holding'in kredi borcu nedeniyle Ziraat 
Bankası'na devredilen ve rezerv yapı alanı ilan edilmek istenen 
alana ilişkin projenin iptal edildiğini açıkladı. Gökçe, bu kararla 
bölgenin ekolojik varlığının korunduğunu ve vatandaşların afet 
riskiyle karşı karşıya bırakılmadığını belirtti.

NELER YAŞANDI?
29 Mart 2022 tarihinde Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 

(ÇŞİDB) tarafından söz konusu arazi “rezerv yapı alanı” olarak ilan edildi.  
26 futbol sahası büyüklüğündeki alan yapılaşmaya açıldı.

Yeşil alandaki lüks konut projesine tepki gösteren İstanbullular, rant 
kararına ilişkin eylem yapıp konuyu yargıya taşıdı.29 Mayıs 2023 tarihin-
de ÇŞİDB tarafından yapılan plan değişikliği ile alan yine rezerv yapı alanı 
olarak tanımlandı. Böylelikle bölgede plan yapma yetkisi İBB'den Bakanlı-
ğa aktarılmak istemdi. İBB de 29 Mayıs 2023 onaylı 1/5000 ölçekli nazım 
imar planı ve 1/1000 ölçekli uygulama planına karşı iptal davası açtı. 

İstanbul'da lüks site-
lerin aidat ücretleri artık 
neredeyse bir asgari ücret 
ve başka bir yerde bulunan 
mütevazi evlerin kirasının 
tamamına kadar vardı. 3 
Bakanlık harekete geçerek 
fahiş aidat fiyatlarının önü-
ne geçmeyi hedefliyor. Bu 
kapsamda yeni yasal düzen-
leme ile aidat rakamlarında 
'tavan fiyat' uygulamasına 
gidilecek.
KİRACILAR İLE EV SAHİPLE-
Rİ YİNE KARŞI KARŞIYA

Lüks villaların bulundu-
ğu butik sitelerde aidatlar 
20-36 bin lira arasında deği-

şirken, bu rakam lüks rezi-
danslarda ise 10-15 bin lira 
arasında değişiyor.  Aidatla-
rın artması ile binalardaki 
kiracılar, mülk sahipleri ve 
yöneticiler arasında gerilim 
de tırmanırken, yaşanan 
soruna Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı, 
Adalet Bakanlığı ve İçişleri 
Bakanlığı el attı.
YASAL DÜZENLEME GELDİ

Yeni düzenlemenin 
hayata geçmesinin ardın-
dan aidat bedelleri için 
tavan fiyat belirlenecek, 
site yönetimleri bakanlıklar 
tarafından denetlenecek 

ve yönetim profesyonellere 
devredilecek. 

Sertifika almış tesis yö-
netim şirketleri de bundan 
böyle site yönetimlerine 
talip olabilecek, söz konusu 
şirketlerin denetimini 
ise Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakan-
lığı bağımsız denetçilerle 
birlikte yapacak. Uygulama 
kapsamında ayrıca sitelerin 
bütçeleri, nereye harcama 
yapıldığı, ne kadar aidat 
toplandığı her yıl denetle-
necek, defterleri incelene-
cek. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Asgari ücrete yaklaşan site aidatları
bakanlıkları harekete geçirdi

İstanbul'da asgari ücrete ve birçok evin kira bedeline yaklaşan site ai-
datları, Bakanlıkları harekete geçirdi. Sitelerin defterleri incelenecek.

Daha hızlı kentsel 
dönüşüm için adımlar 
atılmaya devam ediyor. 
TBMM’ye gelen yeni 
kanun teklifi ile kentsel 
dönüşümün önündeki 
en büyük engellerden 
biri olarak gösterilen kat 
maliklerinin uzlaşmada 
3’te 2’yi yakalama zo-
runluluğu kaldırılıyor.

Yeni düzenlemenin 
ardından artık kat ma-
liklerinin 3’te 2’si değil, 
yüzde 50+1’in katılımı 
yeterli olacak.
ÖZHASEKİ: BÜYÜK 
KAYIPLAR VERDİK

Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanı 
Mehmet Özhaseki, "Dep-
rem Gerçeği ve Kentsel 
Dönüşüm Şurasının 
Sonuç Bildirgesi"ni 
kamuoyuyla paylaşarak 
şunları söyledi;

“Oturduğumuz 
konutları, çalıştığımız iş 
yerlerini deprem ger-
çeğini bilerek sağlıklı, 
güvenli hale getirmek-
ten başka hiç bir çaremiz 
yok. Çünkü Türkiye 
Himalayalar'dan başla-
yarak Alpler'e doğru uza-
nan bir çizgi sıradağların 
bulunduğu bölgede beş 
riskli ülkeden birisi gibi 
görünüyor. Bütün bilim 
insanları böyle söylüyor. 
İkincisi topraklarımızın 
yüzde 66'sı birinci ve 
ikinci derecede deprem 
bölgesinde bulunuyor. 
Nüfusumuzun da yüzde 
71'i buralarda yaşıyor. 
Son yüz yıl içerisinde 
gerek denizlerde gerekse 
ana karamızda meydana 
gelen 6 ve üzeri deprem 
sayısı 226. Sadece ana 
karamızda son yüz yılda 
meydana gelen deprem 

sayısı ise 60'ın üzerinde. 
130 binden fazla insa-
nımızı toprağa verdik. 
Maddi hasar zaten yüz 
milyarlarca dolar ve 
bunu da ifade etmekte 
imtina ediyoruz artık.”
“ODAK NOKTAMIZ 
İSTANBUL”

81 ilimizde afetlere 
hazırlık noktasında ça-
lışmalarımızı sürdürür-
ken, İstanbul depreme 
hazırlık noktasında odak 
noktamızı oluşturmak-
tadır.

İstanbul’da 6 milyon 
konut ve 1.5 milyon ti-
cari alandan oluşan top-
lam 7.5 milyon bağımsız 
bölüm var.

İstanbul’da 1,5 mil-
yon bağımsız bölüm risk 
altında. 600 bin bağım-
sız bölümün acil dönüş-
mesi gerekiyor.

2012’den bugüne 
kentsel dönüşüm pro-
jeleriyle bugüne kadar 
İstanbul’da 800 bin ba-
ğımsız bölümün dönü-
şümünü tamamladık.

Şu anda İstanbul’da 
170.941 bağımsız bölü-
mün dönüşüm süreci ise 
devam ediyor.

2012’den bugüne 
kadar kentsel dönüşüm 
projeleri kapsamında 
İstanbul’da 127 milyar 
926 milyon TL değerinde 
yatırım gerçekleştirdik.

İstanbul’da başta acil 
dönüşmesi gereken 600 
bin konut başta olmak 
üzere riskli 1,5 milyon 
bağımsız bölümü 5 yıl 
içerisinde dönüştürüp 
afetlere karşı dirençli 
hale getireceğiz. Orta-
ya koyduğumuz dört 
adımlı yol haritamızla 
çalışmalarımıza devam 

ediyoruz.
Üç gün boyunca 

110 uzman ismin derin 
müzakere ve münazara-
larından çıkan ve Tür-
kiye’nin beka meselesi 
olan kentsel dönüşümde 
uygulanması istenen 5 
ana madde şu şekildedir:
KENTSEL DÖNÜŞÜM 
SALT ÇOĞUNLUĞA GÖRE 
YAPILMALIDIR

Çünkü; Türkiye’nin 
kalbi olan İstanbul’da 
6 milyon konut ve 1.5 
milyon ticari alandan 
oluşan 7.5 milyon ba-
ğımsız bölüm var. Bun-
larında 1.5 milyonu risk 
taşırken 600 bini acilen 
dönüştürülmelidir.

Sahada görülen itiraz 
ve sorunlara bakıldı-
ğında kentsel dönüşüm 
sürecinde kat malikle-
rinde aranan 2/3 çoğun-
luk formülünün revize 
edilmesi gerektiğinin 
elzem olduğu görülmüş-
tür. Şûra’mızın önerisi 
ise yüzde 50+1’dir.
İSTANBUL ÖZELİNDE 
İNŞAAT RUHSATI 
YÜZDE 50+1 İLE 
ALINABİLMELİDİR

Çünkü dönüşüm için 
başlatılan rızaya uygun 
olarak yeni yapı için ha-
zırlanan projenin onay-
lanması için de inşaat 
ruhsatının, bu nispette 
bir oranla kabul görmesi 
süreci hızlandıracaktır. 
Biz sadece sağlıksız ya-
pıları yıkmak değil aynı 
zamanda yenilemek ve 
yerine en güvenlilerini 
yapmak istiyoruz. 
KURT: RİSKİ TESPİT 
ETMEK İÇİN TEK KİŞİNİN 

BAŞVURUSU YETERLİ
KİPTAŞ Genel Mü-

dürü Ali Kurt’u aradım 
önce. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanı 
Mehmet Özhaseki’nin 6 
Şubat depremin ardın-
dan, dönüşümü hız-
landırmak için, yasada 
yapılacak değişiklikleri 
anlattığı toplantıya 
bizzat katılmıştı. ‘Olası’ 
İstanbul depremini 
beklediğimiz bu günler-
de, kentsel dönüşümü 
hızlandırmanın önemi-
ne dikkat çeken ve bu 
kapsamda da yeni yasayı 
büyük avantaj olarak 
gördüğünü belirten 
Kurt, “Önce şunu belirt-
meliyim ki ister yüzde 
yüz uzlaşın isterseniz hiç 
uzlaşmayın bir yapının 
‘riskli’ olup olmadığını 
tespit etmek için tek ki-
şinin başvurusu yeterli. 
Yapı riskli ise kanuna 
göre- en az 6 ay içinde- 
yıkılıyor. Kat kanunu ile 
kentsel dönüşüm yasası 
sıklıkla karıştırılıyor. 
Ama şu var; kat malik-
leri daha en başından 
yani çoğunluğu sağla-
madan, yapının ‘riskli’ 
ilan edilme sürecini de 
başlatmıyor genellikle. 
Yeni yasa bu noktada 
işleri çok hızlandıracak. 
Ayrıca bina yıkıldıktan 
sonra o araziye ne olaca-
ğı konusunda 3’te 2’yi 
yakalamak ile de büyük 
vakit kaybediyoruz. Bu 
noktada büyük bir avan-
taj. Çünkü yüzde 50+1’i 
yakalamak biz uygulayı-
cılar için daha kolay ve 
hızlı olacak.” ifadelerini 
kullandı. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Kentsel 
dönüşümde 

50+1 
dönemi

Kentsel dönüşüm için kat maliklerinin 3’te 2’sinin rızasının olma şartı kalkıyor.
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Maltepe Belediyesi’nin ekim 
ayı toplantılarının ikinci otu-
rumu, Maltepe Belediye Mec-
lisi Birinci Başkanvekili Yusuf 
Koçhan Başkanlığı’nda, Prof. Dr. 
Türkan Saylan Kültür Merkezi’n-
de yapıldı.

Toplantıda Mali Hizmetler 
Müdürlüğünün Maltepe Belediye 
Başkanlığı’nın 2024-2025-2026 
Mali Yılları Bütçesi ile ilgili 
teklifi görüşüldü. 2024 yılı per-
formans programı uygulaması 
ve bütçesi görüşülerek karara 
bağlandı.

Maltepe Belediye Meclis üyesi 
ve Mali Hizmetlerden Sorumlu 
Belediye Başkan Yardımcısı Ca-
nan Döner, bütçe üzerine bir su-
num gerçekleştirdi.  Bütçe gider 
gerçekleşme tablolarını sunan 
Döner, ekonomik krize karşın 
şartları tümüyle zorlayarak 
gelir-gider tablosunu korumaya 
çalıştıklarını söyledi. Bütçenin 
sunulmasının ardından siyasi 
partilerin Meclis Grup Başkan-
vekilleri ile meclis üyeleri bütçe 
üzerine konuşma yaptı. Ardın-
dan bütçeye ilişkin maddeler tek 
tek açık oylamayla oylandı.
KILIÇ: KAYNAKLARI HİZMET İÇİN 
KULLANMAYA DEVAM EDECEĞİZ

Bütçenin onaylanmasının 
ardından konuşan Maltepe 
Belediye Başkanı Ali Kılıç, bütçe 
görüşmeleri sırasında katkı 
sunan herkese teşekkür ede-
rek  “Koşullar ne olursa olsun, 
birlikte yönetmeye, Maltepe'nin 
kaynaklarını Maltepe'ye hizmet 
için kullanmaya devam edece-
ğiz.” dedi.  2014 yılında Mal-
tepe’de görevi devraldıklarında 
halkın taleplerini dile getiren 
seçim bildirgesiyle yola çıktığını 
anımsatan Kılıç  “Maltepe senin-
le değişecek demiştim. Maltepe 
kozmopolit, gelişmekte olan bir 
kent. Bu değişimin yerel yöneti-
cilerin katkısıyla olabileceğine, 
vatandaşların yol gösterici ola-
cağına inanmıştım. Mart 2014 
yılında görevi devraldığımızda 
Maltepe’nin 430 bin civarında 
nüfusu varken bugün resmi ka-
yıtlara göre nüfus 530 bini geçti. 
Bu şu anlama geliyor. Görev yap-
tığımız sürede her yıl Maltepe’ye 
15 bin kişi taşınmıştır. Bir yere 
taşınmaya karar verdiğinizde 
eğer o kentte güvenli, huzur 
içinde hissetmiyorsanız o kente 
taşınmazsınız. Bugün görüyoruz 
ki Maltepe sürekli nüfusu artan 
bir ilçe konumuna geldi. Bu ne 
kadar doğru bir yolda olduğumu-
zu da gösteriyor çünkü Malte-
pe’de katılımcı demokrasi hayat 
bulmuş durumda. Dayatan değil 
danışan bir belediyecilik anlayı-
şıyla bu on yılı geride bıraktık. 
Seçim sandıklarından çıkan 
sonuçlarda bu anlayışla yola 

çıktığımızda halkında destek 
verdiğini gösteriyor.” dedi.
KANGREN HALİNE GELMİŞ 
SORUNLARI ÇÖZÜYORUZ

Maltepe’de kangren haline 
gelmiş sorunları çözdükleri-
ni ifade eden Kılıç, “Maltepe 
meydanındaki trafiği yer altına 
indirdik. İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem İma-
moğlu’nun görevi devraldığı gün 
yanına gittim. En zor koşullarda 
Maltepe meydanında tüneli aç-
tık. Maltepe’nin Meydanı yoktu. 
Maltepe’de 20 bin metrekarelik 

meydana kavuşacağız. Sayın 
İmamoğlu ve ekibine bir kere 
daha teşekkür ediyorum.” diye 
sözlerine devam etti.
“YENİDEN GÖREVE TALİBİM”

Maltepe Fuar, Kongre ve Ya-
şam Merkezi M’EXPO projesinin 
inşa edileceği alanda yirmi gün 
önce hafriyat alımının onay-
landığının müjdesini paylaşan 
Kılıç, “M’EXPO projemize Sayın 
Cumhurbaşkanımız, bakanla-
rımız güvenerek onay verdi. Bu 
proje Maltepe halkının, İstan-
bul’un, Türkiye’nin projesidir. 
Milli bir projedir. Maltepe park 
alışveriş merkezinin yanından 
Kadıköy rıhtımına uzanan tram-
vay projesini hayata geçireceğiz. 
Maltepe’ye 10 tane tramvay 
durağı gelecek. Fuar ve tramvay 
projelerini hayata geçirmek için 
Maltepe’de üçüncü dönemde 
yeniden göreve talibim. Bize 
güvenip onay veren yetkililere 
teşekkürü bir borç biliyorum. Bu 
seçimin şimdiden hayırlı olma-
sını temenni ediyorum.” diye 
konuştu. KENT YAŞAM 

HABER MERKEZİ

Maltepe’de 

2024 yılı 

bütçesi 

kabul edildi

Maltepe Belediyesi’nin 2024 yılında kullanacağı belediye bütçesi kabul edildi.

Ümraniye’nin 2024 
bütçesi kabul edildi

Ümraniye Belediyesi ekim ayı meclis görüşmelerinin 
üçüncü oturumu Meclis 1. Başkan Vekili Mucip Kopuz başkan-
lığında gerçekleştirildi. Başkan İsmet Yıldırım meclis toplantı-
sında, 2023’te Ümraniye’ye kazandırılan proje ve hizmetlerin 
detaylı bir sunumunu yaptı. Görüşmelerde ayrıca 2024’te ya-
pılması planlanan proje ve hizmetler hakkında da bilgi verildi.
AK PARTİ, MHP VE İYİ PARTİLİ 
ÜYELERİN OYLARIYLA KABUL EDİLDİ

Yapılan görüşmelerde Ümraniye Belediyesi’nin 5 Milyar 
TL’lik 2024 Bütçesi; Adalet ve Kalkınma Partisi, Milliyetçi 
Hareket Partisi ve İYİ Partili Meclis Üyeleri’nin oylarıyla kabul 
edildi. Toplam 26 kabul, 11 ret oyu ile kabul edilen bütçe 

görüşmesinde Başkan Yıldırım, kısa bir değerlendirmede bulu-
narak, teşekkür konuşması yaptı. 
YILDIRIM: DESTEK VEREN TÜM ÜYELERİMİZE TEŞEKKÜRLER

Başkan İsmet Yıldırım, Ümraniye’nin gerek eğitim, gerek 
sanayi, gerekse ticaret alanlarında önemli bir lokasyon haline 
geldiğini belirterek, çalışmalara gece gündüz demeden devam 
edeceklerini belirtti. Yıldırım, “Ümraniye’deki gelişim ve 
değişimin hızının daha da artacağının altını çizerek, “Bütçe 
görüşmelerimizde kabul oyu kullanarak destek veren tüm 
meclis üyelerimize teşekkür ediyorum. Yeni bütçemizin Üm-
raniye’mize hayırlı olmasını temenni ediyorum” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Ümraniye Belediyesi’nin 5 Milyar TL’lik 2024 bütçesi, AK Partili, 
MHP’li ve İyi Partili Meclis Üyeleri’nin oylarıyla kabul edildi. 

Silivri Belediye Meclisi 2023 
yılı ekim ayı meclis toplantı-
sı, belediye meclis salonunda 
gerçekleştirildi. Toplantıya 
başkanlık eden ve gündem 
maddelerinin görüşülmesinin 
ardından açıklamalarda bu-
lunan Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz, Değirmen-
köy’de gerçekleşecek olan arsa 
satışıyla ilgili kamuoyunu 
detaylı bir şekilde bilgilendirdi. 
Yılmaz’ın gündeminde ayrıca, 
olası bir afet anında iletişimin 
kesintisiz bir şekilde devam 
etmesi için Silivri Belediyesi 
ve Turkcell iş birliğiyle hayata 
geçirilecek olan Afet Anında 
İletişim Projesi de vardı.
CHP’YE ARSA SATIŞI ELEŞTİRİSİ

Arsa satışları konusunda 
belediye yönetimine eleştiriler-
de bulunan CHP’lilere seslenen 
Yılmaz, “Silivri Belediyesi 
bugün Silivri’de dev hizmetler 
hayata geçiriyor ve bunu bütçe 
fazlası vererek yapıyor. ‘Niye ar-
salar satılıyor?’ sorusunun ceva-
bı esasında burada gizli! Arsalar 
satılırken, ‘Bu arsa çok değerli 
satamazsınız’ eleştirisi geliyor. 
Arkadaşlar sizin 10 yılda sattı-
ğınız arsalar çöp müydü ya da 
değersiz miydi? Kıyaslama açı-

sından söylüyorum; siz 10 yılda 
215 dönüm yer satmışsınız. Biz 
ise 4,5 yılda sadece 18 dönüm 
yer satmışız. Şu an Silivri Be-
lediyesinin en büyük problemi 
hukuk garabetinin içerisine 
soktuğunuz arsa satışlarınızdır. 
Yapmış olduğunuz satışlarda 
mahkeme kararlarını hiçe 
saymışsınız. Bağımsız mahke-
melerden size yazılar gelmiş, 
sümen altı etmişiniz. Yani arsa 
satmayı bile becerememişsiniz. 
Arsa satmayı beceremeyenler, 
sattıkları arsayla belediyeyi 
milyonlarca lira borcun altına 
sokanlar bana gelip ‘Değir-
menköy’deki arsa çok kıymetli, 
bunu satamazsınız’ diyorlar. 
Şimdi gelin Değirmenköy’de-
ki kardeşlerimin meraklarını 
giderelim. Bakın tane tane 
okuyorum size. Değirmenköy 
Stadının güneyindeki maliye 
hazinesine ait olan arazi 5 
Ocak 2023 tarihinde 14 milyon 
288 bin 310 TL bedelle Silivri 
Belediyesi tarafından satın 
alınmış ve parsel Silivri Beledi-
yesi adına tescil edilmiş. Yani 
tapusu bize geçmiştir. Birincisi 
bu arsa maliye hazinesine ait. 
Silivri Belediyesi’nin ve Değir-
menköy’ün en kıymetli hazi-

nesi dediğiniz yer zaten maliye 
hazinesinindi. Burada adına 
küçük sanayi sitesi denen ve ne 
Silivri’ye ne de oradaki esnafı-
mıza yakışmayan bir tesis var. 
Değirmenköy’ün küçük sanayi 
sitesine ihtiyacı var dendi. 
Sanayi esnafımızla iki defa 
görüştük. Onların talepleri ilk 
görüşmemizde burada sanayi 
sitesinin korunması, kollanma-
sı ve bu sanayi sitesinde onların 
bu işlerine devam etmeleri nok-
tasında oldu. Biz de kendilerine 
burada sanayi sitesi yapılsa 
bile, ihale yöntemi dışında hiç-
bir yöntemle hiç kimseye keyfi 
bir uygulamayla dükkân tahsil 
edilemeyeceğini ifade ettik. Biz 
bu arsayı ikiye böldük. 1.640 
metrekaresini Silivri Beledi-
yesinin envanterinde tutarak 
arsayı ayırdık. 1.640 metrekare 
olan yeri satmayacağız dedik. 
Hemen arkasında 7.885,54 
metrekare yeri de Silivri Beledi-
yesinin iş, işlemleri ve hiz-
metlerinde kullanılmak üzere, 
yasalar çerçevesinde açık artır-
malı ihale yöntemiyle satışının 
kararını aldık. Vay efendim 
peşkeş çekiliyor, vay efendim 
bir şahsa satılacak, vay efen-
dim bir fabrikaya satılacak gibi 

dedikodular hiç kimseye bir 
şey getirmez. Bu satışın ihale 
tarihi bellidir. Türkiye Cum-
huriyeti’nin her vatandaşının, 
her şirketinin bu ihaleye girme, 
teklif verme hakkı ve huku-
ku vardır. Dolayısıyla bu arsa 
kimseye tahsis edilmeyecek. Si-
livri Belediyesinin bu arsayı bir 
kişiye, bir şahsa, bir fabrikaya 
vermesi veya satması müm-
kün değildir. Değirmenköy’ün 
ihtiyacı olan sanayi sitesini 
yapmak için 7.500 metrekare 
arazinin satışını yapıyoruz. Bu 
satışla beraber Silivri Belediye-
sinin envanterine 75 milyon TL 
değerinde dükkânlar girecek. 
Buradan arsanın satışına 
muhalefet edenlere seslenmek 
istiyorum; hiç merak etmeyin, 
siz konuşursunuz ben yaparım! 
Yani siz konuşursunuz, biz 
yaparız! ‘Cumhur İttifakı’nı, 
Volkan Yılmaz’ı eleştirelim.’ 
Eleştirin de neye göre eleştiri-
yorsunuz arkadaşlar?” dedi.
SİLİVRİ’DEN DEPREME ÖNEMLİ 
HAZIRLIK

Silivri’de hayata geçirilmesi 
planlanan Afet Anında İletişim 
Projesi hakkında bilgiler veren 
Başkan Yılmaz, “Depremle 

ilgili önümüzdeki günlerde 
afet risk yönetimi toplantımızı 
gerçekleştireceğiz. Ama onun 
öncesinde biz boş durmuyoruz. 
Belki tartışmalara konu oldu: 
‘Silivri depremi geliyor, bu kon-
teynerlerin burada işi ne?’ diye 
söyleyenler oldu. Biz Silivri’yi 
90.000 çadır, 7.000 konteyner 
ile herhangi bir afet durumun-
da, Marmara Bölgesi’nin lojis-
tik deposu haline getirdik. Şim-
di de Silivri Belediyesi olarak 
afet öncesi, sırası ve sonrasında 
hazırlık çalışmalarımızı sür-
dürmeye devam ediyoruz. Olası 
afet durumda hayati önem 
taşıyan bir konu da iletişim 
arkadaşlar. Deprem bölgesine 
ilk gün gidenler iletişim ağının 
kopması nedeniyle hiçbir ope-
ratörün çalışmadığını, hiçbir 
telefonun çekmediğini, kim-
senin kimseye ulaşamadığını 
ve afet yönetiminin sağlıklı bir 
şekilde yapılamadığını gördü. 
Hatay Büyükşehir Belediye 
Başkanımız şunu söyledi: ‘Baz 
istasyonları çoğunlukla evlerin 
çatılarının üzerinde. Bu evlerin 
çökmesiyle beraber bütün baz 
istasyonlarımız çöktü ve ileti-
şim ağı tamamen koptu.’ Turk-

cell bizden bir randevu istedi. 
Konu ise Silivri’nin afet anında 
iletişim noktasında İstanbul'un 
pilot bölgesi olmasıydı. Bir afet 
anında yıkılmayacak şekilde, 
kesintisiz güç kaynaklarıyla, 
jeneratörlerle, fiber optik kablo-
larla beslenmiş 7 adet baz istas-
yonu kurmak istiyorlar. 7 adet 
baz istasyonu bir afet anında 
yalnızca bu şirketin değil, tüm 
şirketlerin kullanımına açık 
olacak. Yaklaşık 20-25 milyon 
TL’lik bir yatırım maliyeti var. 
İlk toplantılarını ve ilk su-
numlarını Silivri Belediyesine 
yaptılar. Kendilerinin belirle-
miş olduğu yerler var. Biz Silivri 
Belediyesi olarak önümüzdeki 
günlerde bu işi olgunlaştırdık-
tan sonra yine meclisimizde 
size bilgilendirme toplantısı 
yapacağız. İçerisinde jeneratö-
rünün, fiber optik kablolarının 
olduğu ve bir binanın üzerine 
tesis edilmeyen, çok yüksek do-
nanımlı betonlarla ankrajının 
yapıldığı ve hiçbir depremde 
yıkılmayacak baz istasyonların-
da kesintisiz iletişim projemizi 
çok yakın bir zamanda mecli-
simize getiriyor olacağız.” diye 
konuştu.

Sizin sattığınız arsalar 

Silivri Belediye Meclisi ekim ayı toplantısında konuşan Başkan Yılmaz, Değirmenköy’deki arsa satışı konusunda detaylı bilgiler verdi. 

değersiz miydi?

Yılmaz’dan CHP’lilere: 
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Sonbaharı karşılamaya 
hazırlanırken fiziksel aktiviteler 
azalıyor, havaların da soğumasıy-
la enfeksiyon riski artıyor. Tatil 
döneminin bitmesi, okulların 
açılması, işe dönüşlerin artma-
sı ve COVID-19’un mutasyona 
uğramış bir alt varyantı olarak 
tanımlanan Eris Varyantı faktörü 
de dikkate alındığında, bu dö-
nemde bağışıklık sisteminin güç-
lü kalmasına çok dikkat edilmesi 
gerektiğini belirten Anadolu 
Sağlık Merkezi Beslenme ve Diyet 
Uzmanı Tuba Örnek, “Bağışıklık 
sistemimizi baskılayan ve zayıf 
düşüren faktörler; hatalı bes-
lenme alışkanlıkları, hareketsiz 
yaşam, sigara, uyku düzensizliği 
ve stres gibi yaşam tarzımızla 
ilgili maddelerdir. Bu maddele-
ri hayatımızdan çıkarmadan, 
bağışıklık güçlendiren takviyeler 
tek başına hiçbir işe yaramaz. 
Ancak yaşam tarzınızda sağlıklı 
yaşama dair değişiklikler kalıcı 
olarak yapılandırıldığında, doğru 
kişiye doğru takviyeler bağışıklı-

ğın güçlenmesine yardımcı olur” 
açıklamasında bulundu.

 Bağışıklık sistemi kısaca; vü-
cuda girip hastalığa neden olan 
mikroplarla savaşan, vücudun 
savunma mekanizması olarak 
tanımlanabilir. Bağışıklığın 
zaman zaman çeşitli faktörlerden 
etkilenerek zayıf düşebildiğini ve 
buna bağlı olarak da bazı hasta-
lıkların ağır veya sürekli tekrar-
layan şekilde yaşanabildiğini 
söyleyen Anadolu Sağlık Merkezi 
Beslenme ve Diyet Uzmanı Tuba 
Örnek, özellikle mevsim geçişleri 
ve sonbaharda bağışıklığı güçlen-
dirmenin yollarını paylaştı:

•Bağışıklık sisteminin salgı-
ladığı antikorlar protein yapıda-
dır. Protein alımı yeterli düzeyde 
tutulmalı ve ihmal edilmeme-
lidir. Kırmızı et, tavuk, hindi, 
balık, yumurta, bakliyatlar, süt 
ve süt ürünleri protein açısından 
zengin besinlerdir dolayısıyla 
bu besinlerin özellikle mevsim 
geçişlerinde tüketimi çok daha 
önemli bir hâle gelmektedir. 

Ayrıca bu grupta sayılabilecek 
çinko minerali de direnç arttırıcı 
bir etkiye sahiptir.

•Karbonhidrat olarak basit
şekere -sofra şekeri ve şekerle 
yapılan yiyecekler- ihtiyacımız 
olmadığı gibi bu yiyecekleri 
tüketmek bağışıklık sistemimizi 
yıpratır. Bu sebeple tam buğday 
ekmeği, karabuğday, yulaf, bul-
gur vb. gibi kompleks karbonhid-
ratlar, kepekli, kabuklu tahıllar 
tercih edilmelidir.

•Omega 3 yağ asitleri de
bağışıklık sistemimizi güçlen-
dirmede önemli rol oynarlar. 
Omega 3 denince akla gelen ilk 
örnek balık olmasına rağmen, 
semizotu ve cevizde de omega 3 
bulunur. Balık tüketimi haftada 
3 porsiyon şeklinde ızgara veya 
fırında olmalıdır. Tüketilemediği 
durumlarda doktor veya diyetis-
yen önerisiyle balık yağı takviyesi 
olarak alınabilir. 

•Bağışıklık sistemini güç-
lendirmek için ilk adım dengeli 
beslenmedir. Şeker ve şeker içe-

ren yiyecekler-içecekler, hamur 
işleri, kızartmalar, katkı maddesi 
içeren hazır yiyecekler, işlenmiş 
gıdalar ve katı yağ ile yapılmış 
yiyeceklerden uzak durmak gere-
kir. Dengeli beslenme adımından 
sonra dikkat edilmesi gereken 
şey, dört besin grubundan da 
yeteri kadar beslenmektir. Bunlar 
süt ve süt ürünleri, et grubu, 
sebze/meyve grubu ve tahıllardır. 
Bu gruplar içerisinde enfeksiyon 
ile baş etme konusunda çok başa-
rılı besinler mevcuttur. Özellikle 
sebze ve meyveler farklı renk 
özelliklerine göre sahip oldukları 
farklı antioksidan ve lif içerikleri 
sayesinde son derece önemlidir. 
Soğan, sarımsak, lahanagiller, 
turpgiller, brokoli, nar, portakal, 
avokado başta olmak üzere tüm 
sebze ve meyvelere beslenme dü-
zeninde yer verilmelidir. Sebze ve 
meyvelerin bağırsaklarımızdaki 
yararlı bakteriler olan probiyo-
tiklerin çoğalmasına yardımcı 
olması özelliği de savunma 
mekanizmamıza ekstra güç 

katar. Probiyotik sayımızı art-
tırmak için yoğurt, kefir, turşu, 
sirke gibi fermente ürünlerden 
faydalanacağımız gibi, doktor ve 
diyetisyen önerisi ile probiyotik/
prebiyotik takviyeler de kullanı-
labilir.

•Zerdeçal son zamanlar-
da üzerinde en çok konuşulan 
bitkilerden birisidir. Bağışıklık 
sistemini pozitif anlamda des-
teklediği bilinmektedir. Baharat 
olarak da çeşitli yemeklerin için-
de kullanılabilir. Uzman kontro-
lünde besin takviyesi olarak da 
alınabilir.

•Kuru yemişlerden ceviz,
fındık ve badem içerdikleri; E 
vitamini, bitkisel yağ asitleri ve 
çeşitli mineral içerikleri sayesin-
de bağışıklığı desteklemeye yar-
dımcı olurlar. Yağ çeşidi olarak 
da özellikle zeytinyağı, hindistan 
cevizi yağı, çörekotu yağı ve avo-
kado yağı da güçlü antioksidan-
lar arasında yer alırlar.

•Arıların kovanlarının hij-
yenini sağlamak için ürettiği 

propolisin de bağışıklığı arttırdı-
ğına dair kanıtlanmış çalışmalar 
mevcuttur. Üretim koşullarının 
güvenirliği ve kişiye olası alerjik 
etkiler nedeniyle doktor veya 
diyetisyen kontrolünde alınma-
lıdır.

•Yeşil çay ve adaçayı, bir çay
kaşığı doğal bal karıştırarak gün-
de 2 fincan tüketilebilir. Ihlamur, 
rezene, zencefil ve kuşburnu 
çayları da önerilen çaylar ara-
sındadır. Bu bitki çayları vücut 
direncini arttırmaya yardımcı 
olurlar.

•Yukarıda bahsedilenlere ek
olarak bol su tüketimi de vücut-
taki toksinlerden arınmaya ve 
metabolizmayı canlandırmaya 
yardımcı olduğu için üzerine dü-
şülmesi gereken önemli faktör-
lerden biridir.

•Vücuttaki D vitamini
düzeyini arttırmak için birincil 
tavsiye güneşten faydalanmak-
tır. Gerekli görülen durumlarda 
uzman bilgisi eşliğinde takviye 
alınmalıdır.

Mevsim geçişlerinde
bağışıklığı güçlendirmenin 

10 YOLU

MANTARA YOL AÇAN 
ETKENLERE DİKKAT!

Başka kişilerle ortak 
kıyafet, terlik ve özel 

eşyaların payla-
şılması, 

hay-

van-
larla temas 

(kedi, köpek, 
küçükbaş hayvanlar) gibi 
etkenlerin yanı sıra dış 
ortamlardan da (toprak 
ve çimenlik alanlar, 
havuz kenarları, hamam, 
sauna, spor salonu, tu-
valet vb ortak kullanıma 
açık zeminler)  mantar 
bulaşabiliyor. Derma-
toloji Uzmanı Prof. Dr. 
Ayten Ferahbaş Kesikoğlu 
“Mantar enfekiyonuna 
neden olan funguslar, 
bulaşıcı dermatofitler, 
mikrosporumlar olabildi-
ği gibi, vücutta bulunan 
saprofit (zararsız) olarak 
adlandırdığımız maya 
türü mantarlar da (kan-
dida pitrosporum gibi) 
olabilir ve vücut direnci-
nin düştüğü durumlarda 
fırsatçı enfeksiyonlara yol 
açarlar” diyor. 
ÇOK ÇABUK BULAŞIYOR! 
BULAŞ RİSKİNE KARŞI 
ETKİLİ ÖNLEMLER!

Hastalığın çok çabuk 
bulaştığını bu nedenle 
çok dikkatli olunma-
sı gerektiğini belirten 
Prof. Dr. Ayten Ferahbaş 
Kesikoğlu “Örneğin; ayak 
mantarlarının ülkemiz-
de sık gözlenmesinin 
en temel nedeni ortak 
terlik kullanımıdır. Bulaş 
riskinden korunmak için; 
kıyafet, terlik, ayakkabı 
gibi kişisel eşyalarınızı 
başkalarıyla paylaşma-
yın, evde bile olsa çıplak 
ayakla dolaşmayın, 

hamam, sauna ve tuvalet 
gibi ortak kullanım alan-
larında hijyene ve yere 
çıplak ayakla basmama-
ya dikkat edin. Genital  
bölge (vajinal kandida 
gibi) ve bacak aralarının 
mantar enfeksiyonların-
da yanma-ağrı hissine yol 
açabileceği ve partnere 

bulaşma riski olabilece-
ğinden dolayı tedavi 

tamamlanana kadar 
dikkatli olun” 

diyor.   
BU 
BELİRTİLERLE 
KENDİNİ 
GÖSTERİYOR!

Mantar 
hastalığında 

yoğun kaşıntı en 
sık şikayet nede-

nini oluşturuyor. 
Vücutta mantarın 

ortaya çıktığı bölgede 
geçmeyen, yoğun ve de-

riyi tahriş edecek şiddette 
kaşıntı oluyor. Kaşıntının 
yanı sıra ciltte kızarıklık, 
kepeklenme, mantarın 
etkilediği vücut bölgesine 
göre yanma hissi, renk 
değişikliği ve tırnak kaybı 
da ortaya çıkabiliyor. Saç 
bölgesinde ortaya çıkan 
mantar saç dökülmesine 
ve tedavi edilmediğinde 
kelliğe de neden olabili-
yor.
TEDAVİDE GECİKİLİRSE!

Mantar tedavisine en 
kısa zamanda başlanması 
gerektiğini, aksi halde 
tedavinin güçleşeceğini 
ve bakteri enfeksiyon-
larının eklenmesine 
neden olacağını belirten 
Prof. Dr. Ayten Ferahbaş 
Kesikoğlu mantar teda-
visine yönelik şu bilgileri 
veriyor: “Mantar tedavi-
sinde sınırlı, küçük bir 
alan etkilenmişse lokal 
krem-losyon tedavilerini 
düzenli olarak en az 3-4 
hafta kullanmak yeterli 
olur. Ancak geniş vücut 
yüzeyleri, birden çok 
bölge tutulumu, saç ve 
tırnak tutulumunda sis-
temik (ağız yolu ile alınan 
tablet-kapsül) tedavi gere-
kir. Saçlı deri ve gövdede 
geniş yüzey tutulumunda 
mantara karşı etkili mad-
deler içeren saç ve vücut 
şampuanları da tedaviye 
eklenir.”
TEDAVİ SIRASINDA BU 
YANILGIYA DÜŞMEYİN!

Mantar tedavisi sıra-
sında hastaların yaptığı 
başlıca yanlışları; ilaçları 
düzenli kullanmamak, 
tedaviyi erken bırakmak 

ve bulaştırıcı nedenle-
re devam etmek olarak 
sıralayan Prof. Dr. Ayten 
Ferahbaş Kesikoğlu “Man-
tar hastalığının yerleşim 
yeri ve hastalığa neden 
olan mantarın türüne 
göre tedavi değişir. Man-
tar enfeksiyonları tedavi 
edilmediği sürece artarak 
devam eder. Hastalık 
yayılır, tedavi güçleşir ve 
bakteri enfeksiyonları-
nın eklenmesine neden 
olur. Şikayetler azalınca 
tedavinin erken kesilmesi 
ise hem tedaviye direnç 
gelişmesi hem de has-
talığın sık tekrarına yol 
açar. Ayrıca tedavi süreci 
sadece medikal tedaviyle 
sınırlı kalmayıp, mantara 
yol açan etkenlere karşı 
günlük yaşamda gerekli 
önlemleri almak gerek-
mektedir. Örneğin; ayak-
ların nemli kalmaması, 
her gün aynı ayakkabıyı 
arka arkaya giymemek, 
vücudu nemli bırakma-
mak, pamuklu çorap 
giymek, çıplak ayakla 
dolaşmamak gibi önlem-
lere her gün dikkat etmek 
gerekir” diyor.
BİLGİ KİRLİLİĞİNDEN 
UZAK DURUN! 

Dermatoloji Uzmanı 
Prof. Dr. Ayten Ferahbaş 
Kesikoğlu, diğer tüm 
hastalıklarda olduğu 
gibi mantar hastalığı 
konusunda da toplumda 
bilgi kirliliği olduğunu, 
özellikle tedavi noktasında 
internetten ya da arka-
daş çevresinden edinilen 
yanlış bilgilerle hastalığın 
çok daha ilerleyebildiğini 
vurgulayarak “Örneğin; 
internette mantar tedavisi 
için doğal yöntemler diye 
birçok bilgi var; karbonatlı 
suda ayakları bekletmek, 
sirkeli su ile yıkamak ya 
da aloe vera bitkisinin içi-
ni açıp jelini sürmek bun-
lardan birkaçı. Ancak olası 
bir mantar belirtisinde 
mutlaka hekime başvurul-
malı ve tıbbi yöntemlerle 
hastalık tedavi edilmeli-
dir. Aksi taktirde çok daha 
ilerleyerek daha karışık, 
zorlu ve riskli bir sürece 
girilebilir. Örneğin; aloe 
vera bitkisini doğrudan 
sürmek cildi tahriş ede-
bilirken, karbonatlı suda 
ayakları bekletmek ya da 
mantarlı bölgeye sirkeli su 
sürmek de konsantrasyon 
doğru ayarlanmadığında 
tahriş ve yanık yapabilir. 
Bu nedenle gelişigüzel 
uygulamalardan kaçınıl-
malıdır” diyor.  

Mantar hastalığı hakkında bilinmesi 
gereken 6 önemli bilgi!Acıbadem Dr. Şinasi Can (Kadı-

köy) Hastanesi Dermatoloji Uz-
manı Prof. Dr. Ayten Ferahbaş 
Kesikoğlu, mantar hastalığı 
hakkında bilinmesi gereken-
leri anlattı, önemli uyarılar ve 
önerilerde bulundu.  

Kadınlarda yumurtalıkların görev-
lerinin azalmasına bağlı olarak adet 
döngüsünün ve doğurganlığın sona 
erdiği yaşam evresi ‘menopoz’ olarak 
adlandırılıyor. Ülkemizde kadınların 
ortalama 47-49 yaşları arasında meno-
poza girdiği belirtiliyor. Acıbadem Dr. 
Şinasi Can (Kadıköy) Hastanesi Kadın 
Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Doç. 
Dr. Şafak Yılmaz Baran, menopoz dö-
nemiyle ilgili doğru bilinen yanlışları 
anlattı.
Menopoza girme yaşı geciktirilebilir. 
YANLIŞ!

DOĞRUSU: Adet kanamaları sona 
erdiğinde menopoza dair yakınmaları 
gidermek amacıyla hormon tedavi-
sine başlanabiliyor ve ilaç tedavisiyle 
rahim iç zarı kalınlaştırılıp, sonrasında 
kanama sağlanarak ‘yapay bir adet 
döngüsü’ oluşturuluyor. Ancak ilaç 
tedavisi sayesinde her ay adet görülse 
de bu durum menopozun geciktirildiği 
anlamına gelmiyor.
Kadınlar annesine benzer yaşta 
menopoza girer. YANLIŞ!

DOĞRUSU: ‘Her kadın annesiyle 
benzer yaşta menopoza girer, annesi-
ne benzer belirtileri yaşar’ düşüncesi 
de yine toplumda yaygın olan hatalı 
bilgilerden. Kadınlar kalıtsal olarak 
annelerine benzeseler de menopoza 
girme yaşını; kilo alımı, sigara ve alkol 
kullanımı, kronik hastalıklar, geçirilen 
ameliyatlar, radyoterapi, kemoterapi, 
stres ile doğum sayısı gibi faktörler 
etkiliyor.
Her kadın menopoz dönemini aynı 
deneyimler. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Yaklaşık her 2 kadından 

1’inde menopoza giriş döneminde ve 
sonraki yıllarda ateş basmaları, gece 
terlemeleri ile duygu durum değişiklik-
leri gibi yakınmalar gelişiyor. Doç. Dr. 
Şafak Yılmaz Baran, “Ancak menopoza 
ait belirtiler kadınlar arasında oldukça 
değişkenlik gösteriyor; hiçbir şikâyeti 
olmayan kadınlar olabildiği gibi yaşam 
kalitesi ciddi anlamda etkilenmiş 
kadınlarla da karşılaşıyoruz. Bu yakın-
maların değişkenliği kalıtsal, ırksal, 
beslenme alışkanlıkları, iklim ve 
yaşam tarzı pek çok faktörden kaynak-
lanıyor” diyor.
Rahim alınınca menopoza girilir. 
YANLIŞ!

DOĞRUSU: Kadının menopoz 
sürecini belirleyen durum, yumurta-
lıklardaki yumurtaların tükenmesi ve 
buna bağlı olarak işlevini yerine getire-
memesidir. Bununla birlikte, ameliyat 
yoluyla iki yumurtalığın çıkarılması 
halinde de kadın menopoza giriyor. 
Dolayısıyla, sadece rahim alınınca ka-
dın adet görmüyor ve bir daha hamile 
kalamıyor ama menopoza girmiyor. 
Menopoz ancak rahimle beraber yu-
murtalıklar da alınırsa başlıyor.

Menopozla birlikte cinsel yaşam biter. 
YANLIŞ!

DOĞRUSU: Menopoz döneminde 
kadınların yaklaşık yüzde 70’inde 
vajinal kuruluk, cinsel ilişkide ağrı, 
isteksizlik, idrar yaparken yanma ve 
sık enfeksiyon geçirme gibi yakınmalar 
oluşuyor. Kadın Hastalıkları ve Doğum 
Uzmanı Doç. Dr. Şafak Yılmaz Baran, 
ancak bu tür şikayetlerin tedavilerle gi-
derilebildiğine işaret ederek, “Menopoz 
dönemindeki kadınlarda gelişen yakın-
maların altta yatan nedeni, menopozla 
birlikte östrojen hormonunun azalma-
sı ve buna bağlı olarak vajinal bölgenin 
elastikiyetinin, kayganlığının ve flo-
rasının bozulmasıdır. Öncelikli olarak 
vajinal kayganlaştırıcı ve nemlendirici 
tedaviler uygulanabilirken, uygun 
hastalarda topikal veya sistemik yolla 
östrojen hormonunun verilmesi de 
sorunların büyük oranda düzelmesini 
sağlıyor” bilgisin veriyor.
Menopoz döneminde mutlaka kilo 
alınır. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Kadınlar genellikle me-
nopozdan sonra kilo aldıklarından ya-
kınıyorlar. “Ancak kilo almak hormo-
nal değişimin değil, yaşlanmanın bir 
etkisidir” diyen Doç. Dr. Şafak Yılmaz 
Baran, sözlerine şöyle devam ediyor: 
“İlerleyen yaşla birlikte metabolizma-
nın bir miktar yavaşlaması nedeniyle 
günde yaklaşık 250 kalori daha az 
enerji almak, bu süreci dengeleyecek-
tir. Elbette her zaman olduğu gibi kilo 
dengesi menopoz döneminde de; liften 
zengin, meyve ve sebze ağırlıklı, pro-
tein ile kalsiyumdan zengin, yağ oranı 
düşük beslenme modeli ve düzenli 
egzersizlerle sağlanabiliyor”

Menopoz 
hakkında 
doğru 
sanılan 10 
hatalı bilgi!
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CHP İstanbul, 31 Mart 2024’te 
yapılacak yerel seçimler önce-
sinde ‘Çelik zırhını’ giydi.  İki 
aday delegelerin oylarını toplayıp 
ipi göğüslemek için yarıştı. Biri 
değişim temasıyla öne çıkan CHP 
Bahçelievler İlçe Başkanı Özgür 
Çelik, diğeri de CHP İstanbul İl 
Başkanlığı görevini daha önce de 
yapmış olan ve parti içinde uzun 
yıllardır aktif görevler üstlenen 
Cemal Canpolat.
ÖNEMLİ İSİMLER
KONGREYİ TAKİP ETTİ

Kongrenin Divan Başkanlı-
ğı’na eski CHP İstanbul Milletve-
kili Çetin Soysal seçildi. CHP Grup 
Başkanı ve genel başkan adayı 
Özgür Özel, Antalya İl Kongre-
si’nde olduğu için İstanbul İl 
Kongresi’ne katılmadı. Kongreye 
CHP’nin genel başkan adayla-
rından Örsan Öymen ile Ünal 
Karahasan, Grup Başkanvekili 
Gökhan Günaydın, Genel Başkan 
Yardımcısı Yunus Emre, Devrim 
Çelik, Zeynel Emre, Hasan Efe 
Uyar, Kadın Kolları Genel Başkanı 
Aylin Nazlıaka, İstanbul Büyükşe-
hir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, İstanbul İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu, çok sayıda 
milletvekili ve Parti Meclisi (PM) 
üyeleri de katıldı. 
KAZANAN ÇELİK OLDU!

CHP 38. İstanbul İl Kongre-
si'nin kazananı nefes kesen bir 
seçim sonrasında belli oldu. İl 
Başkanı seçilen Özgür Çelik'in 
destekçileri salonu sloganlar ile 
inletti. Sevinen delegeler "Türki-
ye'nin gururu İmamoğlu", "Özgür 
Başkan" ve "Gençlik inandı genç-
lik kazandı" sloganları attı. 

Resmi sonuca göre bir diğer 
il başkanı adayı eski İstanbul İl 
Başkanı Cemal Canpolat 310 oy 
alırken Özgür Çelik 342 oy ile İl 
Başkanlığı yarışını kazandı. 

Resmi sonuçların açıklanma-
sından yaklaşık yarım saat önce 
sloganlar ve marşlar eşliğinde 
kutlamalara başlayan Özgür Çelik 
destekçileri resmi sonuçlar açıkla-
nana dek salondan ayrılmadı.
TEK TEK TEŞEKKÜR ETTİ

Seçilmesiyle birlikte söz alan 
CHP İstanbul İl Başkanı Özgür Çe-
lik, “Başkanım çok teşekkür edi-
yoruz. İlçe başkanlarımızı şöyle 
ön tarafa doğru, il kadın kolu baş-
kanımız, gençlik kolu başkanımız 
ve il yöneticilerimizi sahnenin ön 
tarafına doğru davet ediyorum. 
Demokratik biçimde yarıştığımız 
Sayın Cemal Canpolat buradaysa 
kendisini kürsüye davet etmek 
istiyorum. İl Başkanımız Sayın 
Canan Kaftancıoğlu yakın bir 
bölgedeyse sizi de sahneye davet 
etmek istiyorum.

Kıymetli yol arkadaşlarım,
Anadolu'nun dört bir yanın-

dan hem partililerimiz, hem 
yurttaşlarımız, kongremizi takip 
etmek üzere bugün bu salona 
geldiler. Almanya'dan, Avustur-
ya'dan, Fransa'dan, İzmir'den, 
Sivas'tan, Antalya'dan Türki-
ye'nin dört bir yanından Avru-
pa'nın dört bir tarafından, bu 
kongreyi takip etmek için gelen 
değerli yurttaşlarımıza sonsuz 
ve yürekten teşekkür ediyorum. 
Bugün burada tarihi bir kongreyi 
gerçekleştirirken, günün erken 
saatlerinden itibaren buraya akan 
kocaman yürekli örgütümüze 
sonsuz ve yürekten teşekkür edi-

yorum. Verdikleri oylarla parti içi 
demokrasimizin öncülüğü olan 
kıymetli il delegelerimize sonsuz 
ve yürekten teşekkür ediyorum. 
Partimizin çeşitli kurumlarında 
görev yapan tüm yöneticilerimize 
sonsuz ve yürekten teşekkür edi-
yorum. Sabah saatlerinden itiba-
ren kongremizi takip eden, halen 
bu salondan ayrılmayan dernek 
başkanlarımız, sivil toplum 
kuruluşlarımız, onlara sonsuz ve 
yürekten teşekkür ediyorum. Bu 
salonun hazırlanmasında büyük 
emek harcayan kadın kolumu-
za, gençlik kolumuza ve seçim 
kurulunda görev yapan seçim 
kurulunun kıymetli üyelerine, 
sandıklarda görev yapan değerli 
yol arkadaşlarıma sonsuz ve yü-
rekten teşekkür ediyorum. Yine, 
yine bu salonda bu kongrede ger-
çekleştirdiğimiz esnada güvenlik 
görevlisinden mutfak görevlisine 
kadar, tüm emekçilere sonsuz ve 
yürekten teşekkür ediyorum.” 
ifadelerini kullandı.
“CHP DEMOKRASİYİ YAŞATMAYA 
DEVAM EDECEK”

"Cumhuriyet Halk Partisi 
kongrelerinin kaybedeni olmaz. 
Konuşmamda da ifade etmiştim. 
Biz burada sizlerle birlikte elbette 
salondan çıkacağız ve demokratik 
Türkiye'nin mücadelesini birlikte 
vereceğiz demiştim. Bu bir zafer 
konuşması değil, biz zafer konuş-
masını İstanbul'u yeniden kazan-
dığımızda, Türkiye'yi kazandığı-
mızda gerçekleştireceğiz. Bugün 
burada yapılan konuşmalarla 
ilgili acaba Cumhuriyet Halk Par-
tisi'nde bir yarılma mı var diyen 
bu konuda haber yapacak olan 

basın görevlilerine şunu ifade et-
mek istiyorum: Cumhuriyet Halk 
Partisi evet bir kongre partisidir. 
Biz mahallede sandığı kurduk-
tan sonra delegelerimizi seçeriz. 
Delegelerimiz ilçe başkanlarını 
seçer, il başkanlarını seçer. Genel 
başkanımızı seçerler. Bu parti 
içi demokrasinin yaşatılmasıdır. 
Parti içi demokrasiyi yaşatmaya 
devam edeceğiz. Cumhuriyet 
Halk Partisi'ni tartışacak olanlara 
diyorum ki lütfen lider sultasıyla 
il başkanı ve ilçe başkanlarını 
seçenleri yazın. Cumhuriyet Halk 
Partisi parti içi demokrasi yaşat-
maya devam edecek."
"İSTANBUL'UN UMUDU
TÜRKİYE'YE IŞIK YAYACAK"

"Bugün burada ve sabah 
saatlerinden itibaren çok uzun 
konuşmalar yapıldı. Eleştiriler 
yapıldı. O eleştirilerin hepsine 
alıyoruz. Ve buna göre yol harita-
mızı belirleyeceğiz. Ancak tabii ki 
bir aday kongrenin heyecanıyla 
aslında ifade edilmemesi gere-
ken cümlelerde ifade etti. Acaba 
örgütte bu karşılıklı bir kırılma 
yaratabilir mi endişesi olma-
sın, biz ilçe başkanlarımızla il 
yönetimimizle, kadın kolumuzla, 
gençlik kollarımıza ve tüm örgü-
tümüzle kucaklaşmaya hazırız. 
İstanbul'un mücadelesini birlikte 
vereceğiz. Demokratik mücadele-
sini birlikte vereceğiz. Bu noktada 
bütün ilçe başkanlarımız sahnede 
duruyor. İçeriğini de söylemiştim. 
Bu salonda yirmi altı ilçe başka-
nıyla beraber girdim. Ama bu sa-
londan otuz dokuz ilçe başkanıyla 
çıkıyorum. İstanbul'da 39 ilçeyle 
birlikte mücadele edeceğiz. Bu 

konuşmamda bahsetmiştim, İs-
tanbul'un umudu, İstanbul'un bir 
kıvılcımı Türkiye'ye ışık yayacak. 
Bugün konuşmamda söylemiştim 
ya il binasının önünde söylemiş-
tim."
"ATATÜRK'E BORÇLUYUZ"

"Sekiz yaşında bir çift kara 
lastikle geldiğim bu şehirde bana 
bu gururu yaşatanlara teşekkür 
ettim. Bugün Cumhuriyet Halk 
Partisi'nin en önemli makamla-
rından bir tanesine layık gören 
bütün delegelerimize sonsuz ve 
yürekten teşekkür ediyorum. Çok 
gururluyum, çok gururluyum. 
Hepinize sonsuz ve yürekten 
teşekkür ediyorum. En önemlisi 
bunu biliyor musunuz? Bir emekçi 
çocuğu bu ülkede il başkanı olabi-
liyorsa, bu emekçinin çocuğu bu 
ülkede milletvekili olabiliyorsa, 
bunu cumhuriyete borçluyuz. 
Bunu Gazi Mustafa Kemal Ata-
türk'e borçluyuz. Yolumuz açık 
olsun. Hepinize saygılar sunuyo-

rum. Bu bir başlangıç. Yeniden 
İstanbul'u kazanmanın başlangıcı 
tüm Türkiye'yi kazanmanın baş-
langıcı olacak. Hepinize saygılar 
ve sevgiler sunuyorum.” 
İMAMOĞLU: BUNLAR BİZE 
YAKIŞAN VEYA FAYDA 
SAĞLAYACAK 
ŞEYLER DEĞİL

“Bunlar bizim sonuna kadar 
mücadele edeceğimiz yaklaşım-
lardır” diyen İmamoğlu, şöyle 
devam etti:

“Bunlar bize yakışan veya 
fayda sağlayacak şeyler değildir. 
Bunlar bizim sonuna kadar mü-
cadele edeceğimiz yaklaşımlardır. 
Birilerini işaret edip düşman-
laştırmaya çalışanlar CHP’nin 
yüzyıllık mücadelesine kötülük 
yaparlar. Parti hukukuna uygun, 
şeffaf bir şekilde partiye üye 
olmuş görev üstlenmiş ve müca-
dele etmiş herkese bu partide yer 
vardır. Kendi iradesi ve gönüllü 
emeğiyle bu partiye ve bu partinin 
mücadelesine destek vermek için 
katılan hiçbir üye ayrıştırıcı tu-
tuma tâbi tutulamaz. Bu ülkenin 
modern özgür demokrat ve müref-
feh bir ülke olması için saflarımı-
za katılan herkese bu partide yer 
vardır.”
“DEVRİMCİ VE HALKÇI PARTİ” 
VURGUSU

Milletin devrimci ve halk-
çı bir parti istediğini söyleyen 
İmamoğlu, “Bu millet CHP’nin 
iktidar olmasını istiyor. Bizlerin 
görmezden gelmeyeceği ulusal 
ihtiyaç budur. Bizim en acil ve en 
önemli görevimiz hep beraber ik-
tidar olma seçeneğini milletimize 
acilen sunmaktır. CHP’yi güçlen-
diren ayağa kaldıran devrimci 
ve halkçı bir parti yapın diyor 
halk bize” dedi. 2024’teki yerel 
seçimlerde İstanbul’u, 2028’de 
cumhurbaşkanlığını kazanacak-
larını vurgulayan İmamoğlu, 
“2024’te yerel seçimlerde İstan-
bul’da Türkiye çapında yeni bir 
zafere imza atmaktır. Daha çok 
belediyeyi kazanacağız. Sonra 
da 2028’de cumhurbaşkanlığını 
kazanıyoruz. 2029’da daha büyük 
başarılara imza atıyoruz yerel 
seçimlerde. Hedefimiz budur. Bu 
tarihleri zihinlerimize kazıyalım. 
Ayağımıza taş değmesin, taşları 
temizleyelim, yolumuz açık 
olsun, yolumuz iktidar olsun” 
diyerek sözlerini sonlandırdı. 

FİDAN UĞUR/KENT YAŞAM

CHP İstanbul ‘Çelik’ 
zırhını giydi

Pazar günü Haliç Kongre Mer-
kezi'nde yapılan CHP İstanbul 

İl Başkanlığı kongresi heyecan 
dolu bir yarışa sahne oldu.

Özgür Çelik
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"Rüzgarın Özgür Enerjisiyle Tanışın!
Evinizin enerji ihtiyacını karşılamak için doğanın sunduğu eşsiz bir çözümle tanışmaya hazır mısınız? Dağ evlerinizde, 
yazlıklarınızda, yaylalarınızda ve doğanın kucağında bulunan her yerde enerji sorununuzu çözecek harika bir seçenek 

sunuyoruz. Rüzgar türbinleri ile elektriği keşfedin!
Sonsuz Enerji: Rüzgar, durmaksızın eser ve enerji üretir. Rüzgar türbinlerimiz sayesinde doğanın bu gücünü 

yakalayarak evinizin ihtiyacını kesintisiz bir şekilde karşılayabilirsiniz.
Çevre Dostu: Temiz enerji, doğayı korumak için atılmış büyük bir adımdır. Rüzgar türbinleri ile elektrik üretirken 

çevrenizi koruma ve gelecek nesillere temiz bir dünya bırakma fırsatını yakalayın.
Bağımsızlık: Rüzgar enerjisi sayesinde enerji bağımsızlığınızı kazanın. Şebekeden uzak yerlerde dahi elektrik 

ihtiyacınızı karşılayarak özgürce yaşamanın tadını çıkarın.
Her Yere Uyum Sağlar: Dağ evlerinden yaylalara, yazlıklardan kırsal bölgelere kadar her yerde kullanabileceğiniz 

kompakt tasarıma sahip rüzgar türbinlerimiz, enerjiyi nereye ihtiyaç duyuyorsanız oraya götürür.
Doğanın gücünü yaşamınıza taşıyın, enerji ihtiyacınızı çevre dostu bir şekilde karşılayın. Geleceği şekillendiren temiz 

enerji teknolojileriyle tanışmak için bugün bize katılın!"

"Sonsuz Enerji, Doğadan Gelen Güç: 
Rüzgar Türbinleriyle Elektriği Keşfedin"

Mayıs ayında yapılan genel 
seçimlerin ardından iç mücade-
lelere başlayan Millet İttifakı’nın 
aksine Cumhur İttifakı kanadı 
yaz tatiline girmişti.

Cumhur İttifakı ise yaz ay-
larını dinlenme ve 31 Mart 2024 
Mahalli İdareler Seçimleri için 
enerji depolama vesilesi olarak 
değerlendirmişti. Sonbahar ile 
birlikte Cumhur İttifakı’nda hare-
ketlilik başladı. Özellikle İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi’nin (İBB) 
geri alınması ve Millet İttifakı’n-
daki belediyelerin kazanılması 
için çalışmalara başladılar. 

Bu kapsamda İstanbul’un 
gözünü kulağını yönelttiği en 
önemli ilçelerden biri hiç şüphe-
siz Küçükçekmece. Bilindiği gibi 
Cumhur İttifakı’nın lokomotifi 
Ak Parti, Millet İttifakı’nın en bü-
yük partisi CHP’ye Küçükçekmece 
ve Esenyurt gibi en önemli ilçeleri 
kaybedince İBB’nin yönetiminin 

de 25 yıl sonra CHP’ye geçmesi 
engelleyememişlerdi. 
KİLİT İLÇE KÜÇÜKÇEKMECE

Kamuoyu İstanbul seçimle-
rinde büyük çekişme beklerken 
Ak Parti’de pek çok ilçe belediye 
başkan aday adayı ‘İBB’nin geri 
alınmasına en büyük katkıyı ben 
sunarım’ iddiasında. Bu doğrul-
tuda kilit ilçe Küçükçekmece’de 
Cumhur İttifakı’nı temsil etmesi 
beklenen Ak Parti’de adaylık için 
pek çok isim gündeme geliyor. 

Kamuoyunda en çok adı ge-
çenlerin başında Küçükçekmece 
Belediyesi eski Başkan Yardımcısı 
Enver Şengül geliyor. Belediye 
başkan yardımcılığının ardından 
10 yıl aktif olarak siyasetin içinde 
olmayan daha çok sosyal sorum-
luluk projeleri ve sivil toplum 
kuruluşlarının çalışmalarına 
katkı vererek yurdumuzun birçok 
bölgesinde ve başta Küçükçek-
mece olmak üzere çalışmalarını 

sürdürerek ilçemizin sosyal yaşa-
mı içerisinde faaliyetlerine aktif 
olarak devam etmiştir.  

Küçükçekmece kamuoyunda 
yaptığımız çalışmada Enver Şen-

gül’ün adının birçok sivil toplum 
kuruluşları ve hemşeri dernekleri 
tarafında gündeme getirilmesi 
üzerine Enver Şengül’ü çalışma 
ofisinde ziyaret ettik.    

Kendisine kamuoyundaki 
beklentilere karşılayacak şekilde 
hizmete talip olup olmayacağını 
sorduk.  Şengül ilk sorumuza 
cevap vererek, “Ben siyasetten 
ve hizmetten de hiçbir zaman 
kopmadım, makam ve mevki 
olmadan da hizmet verilebilece-
ğini gönüllü olarak birçok sosyal 
sorumluluk projelerine doğrudan 
ve dolaylı destek vererek 10 yıldır 
hizmete devam ediyorum” dedi.
HER KESİMDEN OY ALACAĞIMA 
İNANIYORUM 

Şengül şöyle konuştu: 
“Özellikle belirtmek isterim 

uzun süredir sosyal sorumluluk 
projelerinde birlikte çalıştığım si-
vil toplum kuruluşları ve hemşeri 
dernekleri Küçükçekmece de Yerel 
yönetime aday olmam konusunda 
ısrar etmektedirler. Burada bana 
gösterdikleri güvenden dolayı 
onlara teşekkür ediyorum. Yeri 

ve zamanı geldiğinde görevden 
kaçmayacağımı, elimi taşın 
altına koyacağımı her zaman 
söylüyordum. Küçükçekmece’ye 
geçmiş 10 yılda hizmet ettim. Her 
sokağında ve caddesinde hizme-
tim var. Kısaca Küçükçekmece’ye 
hizmet noktasında benim güçlü 
bir hikayem var. Milletle gönül 
bağım var. Bunu kendi adıma 
çok değerli bir ayrıcalık olarak 
görüyorum.  Şuna inanıyorum; 
Cumhurbaşkanımızın takibinde 
yapılacak değerlendirmelerde 
Küçükçekmece’yi bilen ve hizmet 
noktasında en iyisini yapabilecek 
ve Küçükçekmece’yi tekrar geri 
kazanılmasında bizim adımız öne 
çıkacaktır.” 

Küçükçekmece’yi tekrar geri 
alacak aday olarak iddialıyım. 
Her kesimden oy alacağıma 
inanıyorum. Bunu sivil toplum 
kuruluşları ile uzun yıllardır 
yürüttüğüm birçok sosyal so-
rumluluk projelerinde gördüm. 
2019 yerel seçimlerine ve 2023 
Cumhurbaşkanlığı ve milletvekili 
seçimlerinde oy farkının aleyhi-
mizde büyümesine karşı bunu 
tersine çevirebileceğime inanıyo-
rum. Bunun için iddialıyım. 

Bazı şeyleri söylemek için 
henüz erken. Önce partimiz için-
deki süreçlerin başlaması gerekir. 
Bu süreçler tamamlandığında en 
doğru karın verileceğine inanıyo-
rum. 2024 yerel seçimleri İstan-
bul da ve Küçükçekmece’de kesin-
tiye uğrayan hizmetlerin tekrar 
başlaması ve milletimizin yerelde 
yaşadığı sorunların giderilmesi 
için çok büyük önemi vardır. Bu 
nedenle sadece özgeçmişine “aday 
oldu” yazdırmak için aday olun-
mamalıdır. Gerçekten en güçlü 
adayla sahaya çıkılmalı ve İstan-
bul büyükşehir başta olmak üzere 
tüm ilçeler tekrar Ak Parti hizmet 

anlayışı ile buluşmalıdır. Bu 
konuda Parti yöneticilerimizin, 
teşkilatlarımızın ve üyelerimizin 
en doğru kararı verecek feraseti 
göstereceğine inanıyorum.   
“HİÇBİR AK PARTİ ADAYININ 
BENİM KADAR HİZMETİ YOK”

Şengül şöyle devam etti;
“Cumhurbaşkanımız İstan-

bul’u istediğini her defasında 
söylüyor. İstanbul’u almak için 
önce ilçeleri almak gerek. Kü-
çükçekmece en kritik yerlerden 
biridir. En büyük nüfus yoğunlu-
ğuna sahip ilçelerden biri olduğu 
dikkate alınırsa buranın iyi analiz 
edilmesi gerekir. İyi bir saha çalış-
ması yapılırsa Sayın Cumhurbaş-
kanımızın önüne gidecek ismin 
Enver Şengül olacağına inanıyo-
rum. Hizmete  ‘Nerede Kalmış-
tık?’ diyerek başlarız inşallah. 

Milletimiz her şeyin en iyisine 
layıktır. Maalesef dört yıldır 
hizmet üretilmiyor. Mazeretler 
konuşuluyor. Hizmeti yeniden 
başlatmak ve Küçükçekmece’de 
yaşayan herkesin hayatına 
dokunmak en önemli görevimiz 
olacaktır.  10 yıldır hazırlıkları-
mızı tamamladık. Çok güçlü bir 
kadromuz var.  Mühendis oldu-
ğum için alt ve üst yapıyı iyi bilen 
biriyim. İmarı da iyi bilirim. Yani 
beni komple bir belediyeci gibi 
düşünebilirsiniz. Alt ve üst yapı 
bilgisiyle beraber buraya hizmet 
verecek bir insanım. İnanıyorum 
ki hizmet ve modern şehircilik 
adına Küçükçekmece’nin kaybo-
lan yıllarını çok hızlı bir şekilde 
telafi edeceğiz. İlçemizi kadim 
şehir İstanbul’a yakışır ve yaşanır 
hale getireceğimize inanıyorum.  
Bu birikim bende ve ekibimde 
var. Bunu çok hızlı bir şekilde ak-
siyona dönüştürürüz. ” TAYFUN 
ERCAN /KENT YAŞAM

ENVER ŞENGÜL; CUMHURBAŞKANIMIZ OY KAZANDIRANA BAKACAK

“Küçükçekmece’yi 

geri alacağız”
Adı Ak Parti Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Adayı olarak geçen, aynı beledi-
yenin eski başkan yardımcısı Enver Şengül çarpıcı değerlendirmelerde  bulundu. 

Küçükçekmece Belediyesi 
eski Başkan Yardımcısı Enver 
Şengül en mutlu günlerinden 
birini yaşadı. Mehtap ve Enver 
Şengül çiftinin kızları Yağmur 
Şengül hayatını Timur Yıldırım 
ile birleştirdi. Küçükçekmece 
Nikah Sarayı’nda düzenlenen 
nikah töreninde çiftlerin nika-
hını Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi kıydı. 

Çebi, Yağmur Şengül ve Ti-
mur Yıldırım’ın Küçükçekmece 
Belediyesi personeli oldukları-
nı  ifade ederek bundan dolayı  
kendisinin de ev sahibi olduğu-
nu belirtti. Kendisi de Şengül 
gibi Trabzonlu olan Kemal Çebi 
“Enver bey ile çok uzun zamana 
dayanan bir dostluğum var. 
Yağmur ve Timur ise belediye-
mizde beraber mesai yaptığım 

çalışma arkadaşlarım. Nikah 
akitlerini gerçekleştirdik. Bir 
ömür boyu birlikte mutlu ve 
huzurlu bir yaşam sürmelerini 
diliyorum. Şengül ve Yıldırım 
ailelerini tebrik ediyorum” 
dedi. 

Nikaha Küçükçekmece 
Belediyesi’nde çeşitli dönem-
lerde görev yapmış olan başkan 
yardımcıları, müdürleri, çiftin 
mesai arkadaşları, Küçükçek-
mece’nin bazı mahallelerinin 
muhtarları, siyasi partilerin, 
spor kulüplerinin ve sivil top-
lum kuruluşlarının temsilcileri 
ile çiftin yakınları katıldı. Ak 
Partide uzun yıllardır siyaset 
yapan Enver Şengül için düğün 
tarihi bir anlamda talihsizlik 
anlamına da geliyordu. 

Nikah programının ye-

mekli ve uzun süreli olmasına 
dolayısıyla konuklar sürprizle 
de karşılaştılar. ‘Oflu Ali’ olarak 
bilinen komedyen ve müzis-
yen Ali Öztürk evlilik üzerine 
fıkralar anlattı. Salondakileri 
kahkahaya boğan Oflu Ali 
dışında bir sürpriz daha vardı. 
Küçükçekmece Belediyesi eski 
müdürlerinden Cihat Demir, 
çiftin ‘Yağmur Timur’ olan ad-
larının baş harflerinin yukarı-
dan aşağıya sıralandığı akrostiş 
tekniği ile yazmış olduğu şiiri 
okudu. Demir’in şiiri de salon-
dan büyük alkış aldı. 

Yağmur ve Timur çifti bol 
kahkahalı nikahın ardından 
damat Timur Yıldırım’ın mem-
leketi olan Elazığ’da bir düğün 
gerçekleştirecekler.

KENT YAŞAM

Çebi ve Oflu Ali’den 
bol kahkahalı nikah 


